
لایحه بودجه ۱۴۰۴ شهرداری اصفهان به شورا تحویل شد؛   

سهم ۶۱ درصدی امور  زیست محیطی از بودجه

 رهن و اجاره مغازه در اصفهان
با اعداد و ارقام نجومی؛
گرونه ولی جای 
خالی پیدا نمیشه!

فراموش نشدنی هافراموش نشدنی ها

۶

محدوده های انبوه ساز اصفهان از داشتن مدرسه 
محرومند

ضعف تبلیغات، مشکل جدی حوزه گردشگری 
اردستان است

 دِنای بی دفاع 
 مسکوت ماندن یک مصوبه و بلاتکلیفی پادنا؛ 

کاشت ۲ میلیون و 
۵۰۰ هزار اصله نهال 

در اصفهان 

کنگره ۲۴ هزار شهید 
اصفهان هشتمین 

ترند رسانه ای شد

استقرار ۲۲ ایستگاه 
سنجش آلاینده های 
هوا در استان اصفهان

خرید اینترنتی طلا رونق گرفته است، بازاری که با ضرر مداوم 
مشتری همراه است

بی گُدار به آب نزنید
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

 دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳
 ۱۹ رجب  ۱۴۴۶
 ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵

شماره ۴۲۸۱
۸ صفحه

سال چهاردهم
قیمت: ۵۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

 در نیم فصل نخست حواشــی متعددی در 
فوتبال ایران رخ داد و همین موضوع موجب 
شــد اهالی فوتبال آنچنان که باید و شاید از 
کیفیت بازی ها رضایت خاطر نداشته باشند، 
اما با ایــن وجود بعضــی از بازیکنان با خلق 
صحنه های ویــژه در جدال های حســاس 
لحظه های فراموش نشدنی را در ذهن اهالی 

فوتبال ثبت کردند.

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان با ارسال نامه ای به محمدرضا عارف، 
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به برخی محدودیت های دولت، خواستار 
واگذاری امور مرتبط با اکســپو ۲۰۲۵ به بخش خصوصی شــد تا از فرصت 
بی نظیر حضور در این نمایشگاه، نهایت بهره برداری برای کشور صورت پذیرد. 
در این نامه تاکید شده است اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان 
آمادگی دارد با همکاری ســایر اتاق ها و تشکل های ذی ربط و با بهره گیری از 

توان بخش خصوصی در این مهم مشارکت فعال داشته باشد.
در متن نامه آمده است:

همان گونه که مستحضر هستید نمایشگاه های جهانی )اکسپو( رویدادی پر 
اهمیت در عرصه جهانی هستند که هر ۵ سال یکبار برگزار می شوند و عرصه ای 
برای نمایش آخرین دســتاوردهای فرهنگی، اجتماعی، علمی و اقتصادی 
کشورهاست که از آن با عنوان المپیک نمایشگاهی یاد می شود. تا کنون بالغ بر 
۶۰ اکسپو جهانی در کشورهای توسعه یافته برگزار شده است و کشورمان علاوه 
بر حضور در چندین دوره پیش از انقلاب، در اکســپوهای ۱۹۹۳ کره جنوبی، 
۱۹۹۸ پرتغال، ۲۰۰۰ آلمان، ۲۰۰۵ ژاپن، ۲۰۱۰ شــانگهای، ۲۰۱۵ میلان و ۲۰۲۰ 

دبی مشارکت داشته است.
 »اکســپوی ۲۰۲۵« در تاریخ ۲۴ فروردین لغایت ۲۱ مهــر ۱۴۰۴ با موضوع 
»طراحی جامعه آینده برای زندگی بشــر« در اوزاکا ژاپن برگزار می گردد و تا 
کنون ۳۷ کشــور به طور رســمی حضور خود را اعلام نموده اند. انتظار می رود 
بیش از ۱۵۰ کشور و ۲۵ سازمان بین المللی در این رویداد حضور یابند. ضمن 
آنکه مؤسسات بزرگی از جمله نیپون، پاناســونیک، میتسوبیشی و… نیز به 
ارائه محصولات و خدمات خود خواهند پرداخت و برآورد می شود بیش از ۲۸ 

میلیون نفر از این نمایشگاه بازدید نمایند.
 حضور در این رویداد بزرگ جهانی برای دولت و بخش خصوصی کشورمان 
فرصتی کم نظیر است که می توان در شرایط حساس کنونی به طور مستقیم و 

به دوراز سیاه نمایی و غرض ورزی رسانه های معاند، به ارائه جلوه های فرهنگی، 
هنری و اجتماعی تمدن چندهزارســاله ایران پرداخت و با بهره گیری از این 
امکان کم نظیر، با برقراری تعامل بــا پیش گامان جهان، با فناوری های نوین 
در حوزه های مختلف آشنا شد. به بیان دیگر عدم حضور فعال ایران، باتوجه به 
تحریم های ظالمانه موجود، باعث انزوا و ایجاد خسارات جبران ناپذیر برای 

کشور خواهد بود.
 لذا باتوجه بــه محدودیت هــای وزارت محترم صنعت، معــدن و تجارت در 
مشارکت جمهوری اســلامی ایران در این رویداد، پیشنهاد می گردد این امر 
به بخش خصوصی و به طور مشــخص اتاق های بازرگانــی به عنوان پارلمان 
بخش خصوصی سپرده شود. بدیهی اســت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی اصفهان آمادگی دارد با همکاری سایر اتاق ها و تشکل های ذی ربط و 
با بهره گیری از توان بخش خصوصی، در این مهم مشارکت فعال داشته باشد.

 امید است با بذل عنایت ویژه حضرتعالی و در سایه الطاف حضرت باری تعالی 
بیش ازپیش در نیل به اهداف مشترک توفیق یابیم.

رئیس پلیس فتا فرماندهی انتظامی استان اصفهان با اشاره به فراوانی وقوع 
جرائم سایبری در استان اصفهان گفت: ۶۷ درصد از تماس های هفته  گذشته 
قربانیانی بودند که با کلیک بر روی لینک های جعلی موجودی حساب بانکیشان 
به سرقت رفته بود. به گزارش خبرگزاری تسنیم از اصفهان، سرهنگ نعمت ا... 
طاهرپور  اظهار داشــت: برداشت های غیرمجاز از حساب شــهروندان از طریق 
لینک های آلوده از جمله جرائمی است که سهم زیادی از جرائم سایبری استان 
اصفهان را به خود اختصاص داده است. وی گفت: در هفته گذشته ۱۸۰۰ تماس با 
مرکز فوریت های سایبری استان برقرار که بالغ بر ۶۷ درصد این تماس ها از جانب 
قربانیانی بود که با کلیک بر روی لینک های جعلی موجودی حساب بانکیشان 

به سرقت رفته بود که در این راستا تعداد ۶۶ لینک جعلی و ۳۰۱ حساب از متهمان 
توسط کارشناسان این پلیس شناسایی و مسدود شد.

رئیس پلیس فتا استان اصفهان افزود: لینک های آلوده که تحت عناوین مختلف 
از طریق شماره های شــخصی از طرف دوســتان، اقوام، همکاران و دیگر افراد 
ارسال می شود، به معنای هک شــدن گوشی ارسال کننده پیام است که توسط 
لینک دیگری هک شده و بعد از دسترسی به دفترچه تلفن این فرد، پیامک به 
مخاطبان ارسال شده اســت. وی تصریح کرد: هر پیامی از هر فردی برای شما 
ارسال شد و حاوی لینک بود البته غیر از سرشماره های منتصب به دستگاه های 

اداری، می تواند در راستای هک گوشی همراه باشد.

در نامه رئیس اتاق بازرگانی اصفهان به معاون اول رئیس جمهور مطرح شد

حضور در اکسپوی ۲۰۲۵ به بخش خصوصی با محوریت اتاق های 
بازرگانی واگذار شود

کلاهبرداری با ارسال لینک جعلی در صدر جرایم مالی اصفهان
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مزایده عمومی یك مرحله ای
فراخوان آگهی تجدید مزایده )نوبت دوم( فروش ۶ عرصه پلاك مسكونی از اراضی متعلق 

به شهرداری واقع در یزدانشهر-شهرك امام علی)ع( فاز 9 منطقه 4 نجف آباد

عباس مرادی- شهردار نجف آباد

چاپ اول

م الف: ۱8۶7۰9۱

شهرداری نجف آباد در نظر دارد فراخوان آگهی تجدید مزایده )نوبت دوم( فروش 

۶ عرصه پلاك مســكونی از اراضی متعلق به شهرداری واقع در یزدانشهر-شهرك 
امام علی)ع( فاز ۹ منطقه ۴ نجف آباد از طریق برگزاری مزایده عمومی،  به صورت 
جداگانه به افراد واجد شرایط ، بر اساس قیمت پایه كارشناسی رسمی دادگستری 
و حســب مشــخصات موجود در مدارك پیوست مزایده به شــماره سیستمی 
۲۰۰۳۰۹۰۲۸۶۰۰۰۰۲۴ را از طریق سامانه تداركات الكترونیكی دولت برگزار نماید.

كلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشایی 
پاكت ها از طریق درگاه ســامانه تداركات الكترونیكی دولت )ســتاد( به آدرس 

www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شركت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت 
نام و دریافت گواهی امضای الكترونیكی )به صورت برخط( برای كلیه صاحبان 

امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

- تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز دوشنبه مورخ ۰۱/ ۱۱/ ۱۴۰۳ و نوبت 
دوم چاپ روز پنجشنبه مورخ ۱۱/ ۱۱/ ۱۴۰۳

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت ۱۹ روز شنبه مورخ ۱۳/ ۱۱/ ۱۴۰۳
- مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت ۱۹ روز پنجشنبه مورخ ۲۵/ ۱۱/ ۱۴۰۳

- زمان بازگشایی پاكت ها: ساعت ۱۵ روز شنبه مورخ ۲۷/ ۱۱/ ۱۴۰۳
نوع و مبلغ تضمین شــركت در فرایند ارجاع كار: شــركت كننــدگان باید مبلغ 
سپرده شــركت در مزایده را حســب مدارك پیوســت ، به صورت جداگانه و به 
صورت وجـــه نقـــد به حساب سپرده شــماره ۲ / ۹۱۰7۴7۰ / ۱۰ یا شماره شبا 
IR۰۵۰7۰۰۰۰۱۰۰۰۲۲۹۱۰7۴7۰۰۰۲ شــهرداری نزد بانك رسالت واریز و یا معادل 
آن ضمانتنامه معتبر بانكی با اعتبار حداقل ۳ ماهه از زمان آگهی مزایده بعنوان 
ضمانت شــركت در مزایده تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا 
تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امورقراردادهای 

شهرداری مركزی نجف آباد ارسال نمایند.
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری 

مركزی كدپستی ۱۴۶۶۱-۸۵۱۴۶ تلفن ۰۳۱-۴۲۶۴۰۰۴۱-۳
مشخصات شهرداری: شناسه ملی: ۱۴۰۰۰۲۷۷۳۷۸ 

كد اقتصادی: ۴۱۱۴۴۳۷۱۷۳۱۶ شماره ثبت : ۰۹۰۰۵۴۴

zayanderoodonline.irzayanderoodonline.ir
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دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱

مادر کاشانی در سومین زایمان خود صاحب چهار نوزاد پسر شد
سرپرست بیمارستان شهید بهشتی کاشان گفت: بانوی ۳۷ ســاله کاشانی در سومین زایمان خود 
صاحب چهار نوزاد پسر شد. محمدرضا شریف در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: این مادر باردار ساعت ۹ 
صبح امروز شنبه به اتاق عمل بیمارستان منتقل شد و چهار نوزاد او زیر نظر تیم شامل متخصص زنان 
و زایمان، متخصص بیهوشی و همکاران بلوک زایمان، کادر بیهوشی و اتاق عمل این مرکز سالم به دنیا 
آمدند. وی افزود: وزن نوزادان متولد شده به ترتیب یک کیلو و ۱۰۰ گرم، یک کیلو و ۱۵۰ گرم، یک کیلو و 
۲۵۰ گرم و یک کیلو و ۱۵۰ گرم است. سرپرست بیمارستان شهید بهشتی کاشان ادامه داد: چهار قلوها 
هم اکنون با حال عمومی مساعد در بخش مراقبت های ویژه نوزادان و تحت نظر فوق تخصص نوزادان 
و کادر درمان بیمارستان و مادر ایشان در بخش زایمان تحت نظر هستند. شریف گفت: این سومین 

زایمان چهارقلو در بیمارستان شهید بهشتی کاشان در سال جاری است.

طرحی با پیشرفت فیزیکی ناچیز؛

تخصیص اعتبار برای تکمیل طرحی در بویین میاندشت
با ۱۵۰ میلیارد ریال اعتبار تخصیص یافته تکمیل ساختمان نیمه کاره مجتمع فرهنگی هنری بویین 
میاندشت به زودی آغاز می شود. سید مهدی سیدین نیا مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان در 
بازدید از پیشرفت فیزیکی ساختمان مجتمع فرهنگی هنری بویین میاندشت که سال ها نیمه کاره 
رها شده است، گفت: دراین راستا ۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار، فرماندار و نماینده اختصاص داده اند و ۵۰ 
میلیاردریال هم ارشاد در نظر گرفته است تا بتوان بخش اول این مجتمع را تکمیل کرد و به بهره برداری 
رساند. محمود درویشی فرماندار بویین میاندشت نیز گفت: این طرح باید سال ها قبل به بهره برداری 
می رسید و با توجه به نیاز شهرستان موضوع با جدیت دنبال می شود تا مجتمع فرهنگی شهرستان 
تکمیل و در اختیار اهالی فرهنگ وهنر قرار گیرد. ســاخت مجتمع فرهنگی هنری بویین میاندشت 

بهمن سال ۱۳۹۳ آغاز و بعد از اجرای سازه متوقف شد و فقط ۱۸ درصد پیشرفت داشته است.

بومی سازی محصولی پرکاربرد در دانشگاه آزاد شهرضا
فناوران دانشگاه آزاد شــهرضا نرم کننده یا روان کاری را با کاربرد در صنایع پلاستیک و لوازم پزشکی 
بومی سازی کردند. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ یکی از فناوران این دانشگاه گفت: 
فناوران این شرکت دانش بنیان پس از ۱۰ ســال کار تحقیقاتی این نوع از روان کار ها را بومی سازی 
کرده اند. کلاهدوزان، به طور معمول مشتقات نفتی را در صنایع پلاستیک و لوازم پزشکی قابل استفاده 
دانست و افزود: استفاده از این محصول نفتی مشــکلاتی برای محیط زیست دارد و برای حل این 
مشکل فناوران این شرکت این محصول را بر پایه گیاهی تولید کردند که از ویژگی های این محصول 
دانش بنیان ایرانی است. وی گفت: این محصول دانش بنیان هم تجدید پذیر است و هم از آلاینده های 
محیطی پیشگیری می کند. این فناور افزود: روان کار های تولید شده این شرکت سازگار با ساختار 
مولکولی صنایع پلاستیک سازی است و بازده تولید را بالا می برد و با دستیابی به دانش این فناوری 

برای ۱۵ نفر اشتغال زایی شده است.

بهره برداری از طرح تامین برق مسکن ملی شهرضا
طرح تامین برق مسکن ملی ۱۸۹ واحدی در سایت شمالی محله سروستان شهرضا به بهره برداری 
رسید. به گزارش خبرگزاری صداوســیما، مرکز اصفهان؛ مدیر امور برق شهرستان شهرضا گفت: در 
اجرای بخش اول برق رسانی به طرح مسکن ملی در سایت شمالی با ۱۸ میلیارد ریال هزینه، ۳۰۰ 
متر شبکه فشار متوسط، ۹۰۰ متر شبکه خودنگهدار فشــار ضعیف، ۲ دستگاه ترانس ۲۰۰ کیلو وات و 
دو دستگاه تابلو توزیع ۴۰۰ آمپر اجرا شده است. مجتبی باقی افزود: در آینده نزدیک تامین برق ۱۸۸ 

واحد مسکونی، در سایت جنوبی سروستان نیز اجرا می شود.

رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرستان نایین خبرداد:

افزایش ۵۰ درصدی معتکفان دانش آموز در نایین
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرستان نایین گفت: تعداد بزرگسالان 
شرکت کننده در اعتکاف نسبت به سال گذشته ۳۰ درصد و تعداد دانش 

آموزان معتکف نسبت به سال گذشته ۵۰ درصد رشد داشته است.
حجت الاسلام وحید صادقی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: به 
لطف خداوند منان توفیق اجرا و انجام اعتکاف، این عبادت و بندگی در 
درگاه خودش را نصیب ستاد برگزاری اعتکاف شهرستان نایین کرد که 

لازم است گزارشی خدمت مردم تقدیم شود.
وی تاکید کرد: در مجموع شهرستان نایین ۱۱ مسجد برگزاری اعتکاف 
را بر عهده گرفتند که ۶ مسجد در شهر نایین، ۲ مسجد در شهر بافران و 
روستای مزرعه امام، شهر انارک و روستای چوپانان هم هر کدام یک 

مسجد به این امر معنوی اختصاص پیدا کرد.
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرســتان نایین افزود: تعداد افرادی 
که در اعتکاف امسال شرکت کردند نسبت به سال گذشته به لطف خدا 
رشد نزدیک به ۳۰ درصدی را درپی داشت که سال گذشته ۶۳۲ نفر در 

اعتکاف شرکت کردند و امسال این عدد به ۸۱۶ نفر رسید.
وی با اشاره به برگزاری پرشــور اعتکاف دانش آموزی گفت: امسال در 
اعتکاف دانش آموزی با رشــد ۵۰ درصدی روبرو بودیم و سال گذشته 
دانش آموزان ما که ۳۳۲ نفر بودند، امســال به عدد ۴۹۸ نفر رسیدند 
و در شهر نایین ۲ مســجد حضرت صاحب الزمان )عج( برای دختران 
و مسجد حضرت سجاد )ع( برای پســران، اختصاصاً اعتکاف دانش 

آموزی را برگزار کردند.
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرستان نایین ادامه داد: سایر مساجد 
به خواهر و برادر تقسیم شدند و در هر کدام از آنها مجموعی از بزرگسالان، 

خردسالان و دانش آموزان حاضر بودند.
وی با اشاره به برنامه های اجرا شــده در اعتکاف امسال، تشریح کرد: 
با توجه به اینکه برای اعتکاف امسال یک مراسم افتتاحیه در مساجد 
با خوش آمدگویی روحانی مسجد و تبیین موضوعات اولیه ای که نیاز 
معتکفین بود مانند احکام، حرمت مســجد و دیگر نکات برگزار شــد، 
در بحث اجراییات امســال ۶ وعده غذای گرم بــرای معتکفین در نظر 

گرفته شد.
رئیس اداره تبلیغات اســلامی شهرستان نایین ادامه داد: در خصوص 
برنامه های فرهنگی در همه مســاجد برگزاری نماز جماعت اول وقت 
به علاوه مســئله ادعیه خوانی را داشــتیم و محفل هــای قرآنی ویژه 
بزرگواران و مخصوصاً نوجوانان انجام شد که در این امر از ظرفیت اساتید 
و روحانیون شهرستان اســتفاده شــد و در کنار این مبحث از ظرفیت 
سخنرانی، مولودی خوانی و مداحی اهل بیت )ع( از داخل و خارج از 

نایین نیز استفاده شد.
وی اضافه کرد: استاد بوذجمهری از اصفهان، استاد حیدری از اصفهان، 
استاد سامزاده از یزد و اســتاد باقری از آستان قدس رضوی با اجرای 
برنامه های متنوع خلاقیت، پاسخ به مســائل و شبهات روز دنیا مانند 
جبهــه مقاومت و حوادث ســوریه، ســخنرانی سیاســی، اجتماعی، 
روانشناســی، خودســازی و تزکیه نفس و دیگر حوزه ها مهمان ما در 

نایین بودند.
رئیس اداره تبلیغات اســلامی شهرستان نایین گفت: در مساجدی که 
اعتکاف دانش آموزی برگزار شد، در هر مسجد حداقل ۱۰ مربی حضور 
داشتند که خود نیز معتکف بودند و در کنار دانش آموزان عزیز و بزرگوار 
گروه هایی را با نام حلقه معرفتی تشکیل می دادند و متناسب با نیاز و 

احتیاج دانش آموزان، برنامه هایی را اجرا می کردند.
وی تصریح کرد: برگزاری مسابقات قرآنی، تفسیر نهج البلاغه، مسابقات 
ورزشی مانند لیگ والیبال نشسته، نمایش و اکران دو فیلم سینمایی 
توسط ستاد اکران مردمی عمار شهرستان نایین برای نیز بخش دیگری 

از برنامه های اجرا شده در اعتکاف دانش آموزی است.
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرســتان نایین تاکید کرد: برای اولین 

بار جزوه های چاپ شده رنگی برای معتکفین و کتابچه هایی نیز ویژه 
معتکفین دانش آموزی به آنها داده شد که محلی برای ثبت خاطرات 
و نکاتی که یاد گرفتنــد و مطالبی در باب اعتکاف و خودســازی بود و 
علاوه بر آن، بروشــورهایی ویژه احکام و اعمال در مدت اعتکاف، اذکار 
و اعمال عبادی که در طول سال انسان می تواند انجام دهد که به یادگار 

به منزل ببرند.
وی افزود: در اختتامیه مراســم بســته فرهنگی نیز به عنوان یادبود از 

مراسم معنوی اعتکاف به دانش آموزان تقدیم شد.
رئیس اداره تبلیغات اسلامی شهرستان نایین با بیان اینکه برخی افراد 
فکر می کنند که هزینه کردن در زمینه اعتکاف کار بیهوده ای است، تاکید 
کرد: اعتکاف صرف حضور ۳ روزه در مســجد نیست و روحیات افراد را 
تغییر می دهد و بسیار اثرپذیر می شوند و افراد در این مدت و بازه زمانی 
که در مسجد قرار می گیرند با برنامه هایی که برای آنها برگزار می شود، 
واقعاً به اذعان خود بزرگواران وقت آمدن و وقت خروج از مسجد کاملًا 
متفاوت می شوند و چه تعداد بســیاری از آنها اهل مسجد شده و چه 
تعداد بسیار زیادی از دختر خانم ها که با اعتکاف چادری و اهل حجاب 

می شوند.

سرپرســت فرمانداری ویژه کاشان گفت: اجلاسیه 
۳۰۹ شهید دانش آموز همزمان با کنگره ملی شهدا 

در این شهرستان برگزار می شود.
مجتبی راعی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در اصفهان، 
ضمن اشاره به برگزاری اجلاسیه پایانی کنگره ملی 
شهدای کاشان، اظهار کرد: چهارم بهمن همزمان با 
کنگره ملی شهدا اجلاســیه ۳۰۹ شهید دانش آموز 

این شهرستان برگزار می شود.
وی ضمن اشــاره اجلاسیه شــهدای دانش آموز، 
اجلاسیه بانوان و اجلاســیه پایانی شهدا گفت: بر 
اســاس تأکیدات رهبر معظم انقــلاب با کار هنری 
فرهنگ ایثار و شــهادت را ترویــج می کنیم و باید 

تلاش کنیم.

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان گفت: از آبان ماه 
۱۴۰۱ امور کنگره ملی شهدای کاشــان با ۱۷ کمیته 
و پنج کارگروه آغاز شــده است و تا کنون ۲۵ جلسه 

ستاد اجرایی در این راستا برگزار شد.
راعــی ضمن اشــاره بــه ۳۰۹ شــهید دانش آموز 
شهرستان کاشــان و برگزاری اجلاســیه مربوط به 
این شهدا تصریح کرد: اجلاسیه شهدای دانش آموز 
روز سه شنبه در محل مصلی بقیه ا...الاعظم کاشان 
برگزار می شــود و چهار هزار نفــر از دانش آموزان با 

همکاری دستگاه های مختلف حضور دارند.
وی ضمن اشــاره به تولید یک میلیون اثر پیرامون 
ایثار و شهادت شهرستان کاشان، افزود: این آثار به 
واسطه برگزاری کنگره ملی شــهدای کاشان انجام 

شــد و به نوعی یک گنج ماندگار در طول این مدت 
تولید شده است که نسل های آینده نیز می توانند از 

آن بهره بگیرند.
سرپرســت فرمانداری ویژه کاشــان با اشــاره به 
برگزاری ۳۷ اجلاســیه و چاپ ۳۰ عنــوان کتاب و 
تولید ۵۰ اثر فاخر هنری خاطرنشان کرد: برگزاری 
نمایشگاه های متعدد و قریب به پنج هزار محتوای 
رســانه ای از دیگر اقدامات صــورت گرفته در قالب 

کنگره ملی شهدای کاشان بوده است.

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان:

اجلاسیه ۳۰۹ شهید دانش آموز شهرستان در کاشان برگزار می شود

تولید یک میلیون اثر پیرامون ایثار و شهادت شهرستان کاشان یک گنج ماندگار است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ سرپرست فرمانداری شهرستان کاشان با اشاره به برگزاری اجلاسیه پایانی کنگره ملی شهدای کاشان گفت: از 

آبان ماه ۱۴۰۱ امور کنگره ملی شهدای کاشان با ۱۷ کمیته و پنج کارگروه پیگیری شد.
مجتبی راعی با اشاره به تولید یک میلیون اثر پیرامون ایثار و شهادت شهرستان کاشان، افزود: این آثار به واسطه برگزاری کنگره ملی شهدای کاشان انجام شد و 
به نوعی یک گنج ماندگار در طول این مدت تولید شده است. وی با اشاره به برگزاری ۳۷ اجلاسیه و تولید ۳۰ عنوان کتاب و تولید ۵۰ اثر فاخر هنری، خاطرنشان 
کرد: برگزاری نمایشگاه های متعدد و قریب به پنج هزار محتوای رسانه ای از دیگر اقدامات صورت گرفته در قالب کنگره ملی شهدای کاشان بوده است. فرمانده 

ناحیه مقاومت بسیج کاشان در این نشست گفت: سردار حسین سلامی سخنران اجلاسیه پایانی کنگره ملی شهدای کاشان است.
سرهنگ کریم اکبری، با اشاره به انتشار فرمایشات مقام معظم رهبری در روز اجلاسیه پایانی کنگره ملی شهدای کاشان، اظهار داشت: سه اثر فاخر ماندگار برای 

کاشان در یک سال گذشته پیگیری شد و اولین آن ساخت و اجرای موسیقی فاخر با صدای آقای معتمدی است.

خبر روزتولید یک میلیون اثر پیرامون ایثار و شهادت شهرستان کاشان

عکس خبر

آغاز ساخت فرهنگسرا 
در حبیب آباد

در آیینــی احــداث مجموعــه 
فرهنگــی، تجــاری و ورزشــی 
و  حبیب آبــاد  شــهرداری 
فرهنگسرای خیرســاز مرحومه 
مرضیــه مریخــی پور در شــهر 

حبیب آباد آغاز شد.

تا پایان امسال؛

۵ میلیون اصله نهال در استان اصفهان کاشته می شود
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان اصفهان گفت: تا پایان امسال بیش از ۵ میلیون اصله 
نهال در سراسر این استان با مشارکت بخش خصوصی، مردمی، دولتی و خدماتی کاشته می شود.

ابوطالب امینی، در جلسه تکریم و معارفه رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری تیران و کرون در 
محل فرمانداری این شهرستان، اظهار کرد: یکی از برنامه های سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
کشــور اجرای طرح ملی کاشت یک میلیارد درخت است که سهم هر اســتان از این آمار مشخص 

شده است.
وی افزود: استان اصفهان باید طی چهار سال ۲۰ میلیون درخت را بکارد که این اقدام از پارسال شروع 

شد که پنج میلیون درخت نیز کاشته شد.
به گزارش ایسنا، مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان ادامه داد: اقدامات سال گذشته 
تجارب خوبی را برای این اقدام به همراه داشت و همین موضوع باعث روند روبه رشد این اقدام شد.

به گفته امینی تا پایان امسال بیش از پنج میلیون اصله نهال در این استان کاشته می شود که تاکنون 
بالغ بر ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار نهال آن کاشــته شده و با اعلام آمادگی شــهرک های صنعتی، صنایع، 

شهرداری ها و نهادهای عمومی کاشت درختان ادامه خواهد یافت.
وی اضافه کرد: شرکت فولاد مبارکه با اختصاص ۲ هزار هکتار از اراضی خود برای بذرکاری این اقدام 

مهم توسعه و رونق بیشتری خواهد داشت.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان با بیان اینکه اختصاص نهال در مناطق مختلف 
انجام می شود، خاطرنشان کرد: بسترسازی و ایجاد زمینه های کاشت درختان در شهرستان ها انجام 
و درخت آن از طرف این اداره کل اختصاص پیدا می کند. فرماندار تیران و کرون در بخشــی از این 
جلسه به اهمیت اقدامات اداره منابع طبیعی و آبخیزداری در این شهرستان اشاره کرد و گفت: وجود 
اراضی طبیعی و ملی این منطقه نیازمند حفاظت و حراست بوده تا مورد سوءاستفاده و تخریب قرار 
نگیرد. محمد ساعدفر، درختکاری و کاشت بذر در مراتع را برای حفظ و حراست مراتع مهم خواند و 

افزود: پیشگیری از فرسایش زمین با استفاده از این ظرفیت انجام گیرد.

دبیر ستاد مدیریت بحران تیران و کرون:

ذخیره آب سد خمیران تیران به ۱۰ درصد کاهش یافته است
دبیر ستاد مدیریت بحران تیران و کرون گفت: حجم ذخیره آب سد خاکی شهید منتظری روستای 

خمیران این شهرستان به ۱۰ درصد حجم خود رسیده است.
ذبیح ا... ابراهیمی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: میزان بارش سال زراعی کنونی به کمترین حد 
خود رسیده و جبران این وضع در ماه های آینده پیش بینی می شود. وی افزود: خروجی آب چشمه 
مرغاب تیران و کرون سال گذشته ۷۰۰ لیتر در ثانیه بود که این منبع امسال به ۸۰ لیتر در ثانیه رسیده 
است. دبیر ستاد مدیریت بحران تیران و کرون ادامه داد: با کاهش خروجی این چشمه آب میزان 

ورودی به سد شهید منتظری نیز کاهش یافته و به کمترین میزان رسیده است.
به گفته ابراهیمی، ظرفیت کل سد خاکی شهید منتظری روستای خمیران شهرستان تیران و کرون 

هفت میلیون متر مکعب است که این حجم آب موجود تنها ۱۰ درصد ظرفیت این سد است.
وی یادآور شد: زمستان پارسال آب پشت این سد ۳ میلیون و ۵۰۰ هزار لیتر بود که وضعیت بهتری 
نسبت به امسال داشت. دبیر ستاد مدیریت بحران شهرســتان تیران و کرون با بیان اینکه سامانه 
بارشی جدید موج خوبی برای افزایش منابع آبی خواهد داشت، گفت: تمهیدات لازم برای جلوگیری 

از بحران در بارش ها صورت گرفته و دهیاری و شهرداری ها امکانات را فراهم کرده اند.
ابراهیمی اضافه کرد: راهدارخانه های شهرستان مجهز شده و شن و نمک هم در سطح جاده ها قرار 

گرفته تا اهالی محلی و دهیاری ها تا رسیدن نیروهای راهداری، به بازگشایی راه ها کمک کنند.
وی از کشاورزان خواست تا مسیر جوی و کانال آب ها را تغییر ندهند که در نتیجه در زمان بارش برف 

و باران خسارت به مزارع آنان وارد نمی شود و جریان آب از مسیر اصلی خارج نخواهد شد.

با مسئولان

افزایش ۵۰ درصدی 
مشارکت دانشجویان 

دانشگاه آزاد نجف آباد در 
برنامه های علمی

رئیس باشگاه پژوهشــگران جوان و نخبگان 
دانشــگاه آزاد نجف آباد گفت: در سال گذشته 
کــه مشــارکت دانشــجویان در برنامه های 
علمی باشگاه پژوهشــگران نجف آباد و تعداد 
این برنامه هــا با رشــد ۵۰ درصــدی مواجه 
شــد، نشــان دهنده مدیریت بهتر و استقبال 
بیشتر دانشجویان اســت. مصطفی جعفری 
در گفت وگو با ایســنا اظهار کــرد: هدف اصلی 
انجمن های علمی دانشــجویی ایجاد شور و 
نشــاط بین دانشجویان، تشــکیل کارگروه و 
تعامل بین دانشجویان اســت. این هدف به 
سرانجام نمی رسد مگر این که دانشجویان فعال 
در این انجمن ها مشــغول به فعالیت شوند. 
وی افــزود: یکی از مهم ترین دســتاوردهای 
باشگاه پژوهشــگران جوان نجف آباد در سال 
گذشته، شناسایی دانشجویان توانمند، خبره 
و فعال بوده اســت. این باشــگاه موفق شد 
دانشجویانی را جذب کند که قابلیت برگزاری 
کارگاه های تخصصی و مشارکت در برنامه های 
علمــی و اجرایی را بــه بهترین نحــو ممکن 
داشتند. رئیس باشــگاه پژوهشگران جوان و 
نخبگان دانشگاه آزاد نجف آباد ادامه داد: این 
دانشجویان در قالب انجمن های علمی فعال، 
برنامه هــای مختلفی را با کیفیت بــالا برگزار 
کردند و توانستند پتانسیل خود را در عمل نشان 
دهند. علاوه بر این، در مقایسه با سال گذشته 
اکثر برنامه هایی که توســط این باشگاه اجرا 
شد، با رشد چشمگیری مواجه شد. جعفری 
با بیان اینکه میزان مشــارکت دانشجویان در 
اجرای برنامه ها و تعداد خود برنامه ها به طور 
تقریبی۵۰ درصــد افزایش پیدا کــرد، گفت: 
این رشد نشان دهنده اثربخشی برنامه ریزی 
و مدیریت بهتر فعالیت ها در ســال گذشــته 
بوده است. علاوه بر این مشارکت در برگزاری 
انتخابات نیز با شور و هیجان فراوانی از سمت 
دانشجویان برگزار شــد؛ به طوری که بیش از 
۵۰۰۰ دانشجو در انتخابات ۲۰ انجمن دانشگاه 

شرکت کردند. 

اخبار

استان



خرید اینترنتی طلا رونق گرفته است، بازاری که با ضرر مداوم مشتری همراه است؛

بی گُدار به آب نزنید

بازار خرید و فروش فلز زرد که این روزها در صدر گرانی اســت چند سالی است به فضای 
مجازی هم رســیده و خرید اینترنتی طلا هم رونق گرفته اســت، بازاری که با ضرر مداوم 

مشتری همراه است.
در حال حاضر حدود ۱۳ پلتفرم در زمینه خرید و فروش طلا فعالیت می کنند، اپلیکیشــن هایی که از نظر 

اتحادیه طلا و جواهر اصفهان محلی از اعراب ندارد.
طلا و جواهر به دلیل ارزش افزوده بالا همیشــه به عنوان یک کالای ســرمایه ای برای مردم محســوب 
می شــده اســت اما اینکه خرید و فروش این کالاها به دلیل ارزش افزوده بالا به شکل مجازی باشد به 

اعتقاد کارشناسان کار درستی نیست.
بررســی  ها نشــان می دهد در حال حاضر تعداد معدودی پلتفرم در حوزه خرید آنلاین طلای آب  شده و 
برخی در حوزه فروش آنلاین طلای تزئینی فعالیت می کنند؛ همچنین چندین بانک و پلتفرم وام طلا به 

مشتریان می دهند و تعدادی صندوق بورسی نیز در حوزه طلا فعال هستند.
از سالیان دور، خرید طلا به نوعی ســرمایه گذاری بلندمدت محسوب می شده است و به شیوه ای سنتی 
مردم با خرید طلا ســعی داشته اند که ســرمایه گذاری کنند؛ این در حالی اســت که خرید طلا به صورت 

مجازی هم چندسالی است که شیوع پیدا کرده و در این میان سودجویان از این بازار پرسود بها می برند.
گرچه صندوق های بورسی در لیست اول امنیت قرار دارند اما خرید آنلاین طلا باید به شکل با دقتی انجام 
شود و خریداران طلا باید از مراکزی این فلز گرانبها را بخرند که دارای مجوز از سوی وزارت صمت و اتحادیه 
طلا و جواهر، اقدام به خرید طلا و فلزات گران بها کنند و در صورت خرید مجازی از ســایت های ناشناس 

نباید مبلغی به عنوان بیعانه بپردازند و یا قبل از تحویل کالای معتبر پولی پرداخت کنند.
در همین رابطه رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان در گفت و گو با بازار در پاسخ به این سوال که چرا مردم 
نباید طلای آنلاین بخرند، اظهار داشت: با توجه به رشد جهانی طلا خرید طلا برای مردم جذابیت بیشتری 

برای سرمایه گذاری پیدا کرده است اما مردم به شکل مجازی طلا نخرند.
حمیدرضا نیکخواه در شرح این قضیه با اشاره به مشــکلات خرید و فروش اینترنتی طلا گفت: من هیچ 
عقیده ای به خرید اینترنتی طلا ندارم به این خاطر که قرار نیســت ما یک دست لباس بخریم و اگر عیار 
طلایی که می خریم کمتر باشــد ممکن اســت خســارات زیادی ببینیم و در مقابل، قرار است طلایی که 

می خریم سرمایه گذاری برای آینده باشد و ضرر نبینیم.

طلای مجازی نخرید!
بنا بر گفته های رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان با وجود اینکه هشــدارهای زیادی در این زمینه داده 
شده اما برخی از مردم اقدام به خرید طلا به شکل مجازی می کنند در حالیکه هر کسی که می خواهد طلا 

بخرد باید به شکل فیزیکی آن را رویت کند و بعد اقدام به خرید کند.
وی ادامه داد: اتحادیه ها و واحدهای صنفی باید در کنار فروش حضوری، پلتفرم  های آنلاین خود را فقط 

به منظور تبلیغ مصنوعات طلا و جواهر نیز داشته باشند تا مشکلات خریداران کاهش یابد.
نیکخواه با اعلام اینکه این پلتفرم  ها می توانند مشکلاتی برای خریداران و فروشندگان ایجاد کنند، گفت: 
فقدان مکان مشخص برای خرید و فروش احتمال بروز مشــکلات در طی فرایند خرید و فروش طلا را 

ایجاد می کند.
عبور از فیلترهای اتحادیه طلا و جواهر موضوعی است که نیکخواه بر آن صحه می گذارد، مساله ای که باعث 

می شود این فلز گرانبها با امنیت کامل به دست مشتری برسد.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان درباره صفحات مجازی که ادعا دارند از اتحادیه مجوز گرفته اند، نیز 
می گوید: این سایت ها مجوز نداشته و شاید تنها از درگاه ملی مجوز گرفته باشند اما هویت آنها در اتحادیه 

ثبت نشده است و این باعث می شود که بتوانند به شکل غیرمجاز فعالیت کنند.
در همین رابطه یک فعال بازار طلا در اصفهان هم با تاکید بر اینکه طلا فلز گرانبهایی محسوب می شود و به 
همین خاطر نباید بی گدار به آب زد به بازار گفت: خریداران طلا باید فقط در صورت دریافت طلای فیزیکی 

این کالا را خریداری کنند.
حسین محمد خانی افزود: مردم باید دقت داشــته باشند در صورت عدم امکان خرید فیزیکی طلا و نیاز 
به خرید از طریق پلتفرم  های آنلاین حتما و صرفا از پلتفرم  هایی که دارای مجوز اتحادیه کسب  و کارهای 
مجازی، مجوز اتحادیه طلا و جواهر، نماد اعتماد الکترونیــک وزارت صمت و همچنین جواز نظام صنفی 

رایانه  ای هستند، طلای مورد نیاز خود را خریداری کنند.
وی با اشــاره به اینکه خرید طلا به صورت اینترنتی ریسک بزرگی محســوب می شود، تصریح کرد: یکی 
از بزرگترین مشــکلات این موضوع خطر به اصطلاح »خالی فروشــی« اســت که به این معنی است که 

فروشنده ای که به شکل مجازی اقدام کرده، پول مشتری را اینترنتی دریافت کرده اما در مقابل آن طلایی 
در اختیار مشــتری قرار نداده اســت و این باعث ضرر و زیان هنگفتی به خریدارانی که به این شکل طلا 
خریده اند می شود. این در حالی است که طلای فروخته شده باید موجود باشد و در بانک ذخیره شود، اما 

برخی از این پلتفرم های مجازی نه طلایی در دست دارند و نه آن را ذخیره کرده اند.

هویتی که وجود ندارد
به گفته کارشناسان حوزه اقتصاد، فضای مجازی، فضایی اســت که نمی توان از آن دور شد، اما همه باید 
با توجه به نیاز خود از این فضا اســتفاده کنند؛ اما در صنایعی مثل صنعت طلا و جواهر باید با زیرساخت و 
برنامه  بهتری حرکت کرد؛ چراکه طلا در لیست فلزات گرانبها قرار دارد و مردم باید به پلتفرمی که از آن خرید 

می کنند اعتماد کافی داشته باشند.
به گفته فعالان اتحادیه طلا و جواهر اصفهان تا زمانی که این اپلیکیشن ها مجوز خرید و فروش در فضای 
فیزیکی و پروانه کســب را نداشــته باشــند، طبیعتا نمی توانند اقدام به خرید و فروش کنند، چرا که باید 

یک واحد در جایی وجود داشته باشد که مردم می توانند به صورت حضوری طلای خود را تحویل بگیرند.
مطابق با ماده ۵ قانون نظام نظام صنفی، پروانه کسب به مجوزی گفته می شود که برای راه اندازی و ادامه 

کسب و کار به کسبه و پیشه وران و صاحبان مشاغل آزاد داده می شود.
قانونگذار در ماده ۱۲ این قانون تمام کســبه و پیشه وران را مکلف کرده اســت که قبل از راه اندازی واحد 
صنفی یا اشتغال به حرفه، نسبت به اخذ پروانه کسب از مراجع قانونی اقدام کنند. بنابراین، طلا فروشان 
نیز برای راه اندازی و ادامه کسب و پیشه خودشان ملزم به اخذ پروانه کسب هستند. با توجه به ماده ۲۶ 
این قانون می توان گفت که صدور پروانه کســب برای واحدهای صنفی طلا و جواهر در حوزه اختیارات و 
مسئولیت های اتحادیه طلا و جواهر است. بنابراین، شــخصی که متقاضی دریافت پروانه کسب برای راه 

اندازی طلا فروشی است باید به اتحادیه صنفی طلا و جواهر شهرستان ذی ربط مراجعه کند.

عیار کم، وزنی که در طلای اینترنتی نیست
محســن طلا مینایی؛ رئیس انجمن تولید کنندگان،صادرکنندگان طلا، جواهر، نقره و سنگ های قیمتی 
استان اصفهان نیز در گفت و گو با بازار و اینکه تا چه حد به خرید و فروش طلای آنلاین اعتقاد دارید، گفت: 
بر این نوع خرید و فروش ها نظارتی نمی شود و ممکن اســت طلایی با عیاری کمتر به مشتری داده شود 
و باعث شود که خریدار متضرر شود اما اگر واحد صنفی زیر نظر اتحادیه باشد مراجعه کنندگان می توانند 

با خیال راحت طلا بخرند.
برحســب آنچه که فعالان این عرصه می گویند؛ وقتی به شــکل فیزیکی طلا خرید و فروش شود قیمت 
طلا روی تابلوهای موجود در واحد صنفی مشخص است و بنابراین تقلبی در کار نیست؛ چرا که به اعتقاد 
آنها طلا ارزشمند بوده و مثل لباس و کفش نیست که بتوان به شکل اینترنتی هم خریداری کرد و به علت 
اینکه دارای نوسانات قیمتی است باید به شکل مشخص با عیار مشخص خرید و فروش شود اما افرادی 
که از سایت ها یا اپلیکیشــن ها اقدام به خرید طلا می کنند هیچوقت متوجه نخواهند شد که عیار طلایی 

که خریداری کرده اند در چه محدوده ای است و شاید وزن و عیار آن کمتر از آنچه که باید باشد هست.

معاون اقتصادی استاندار اصفهان گفت: تاکنون نیز 
سرمایه گذاران زیادی برای تولید انرژی خورشیدی 
مراجعه داشــته اند که اگر روند ایــن اتفاق بزرگ 
در اصفهان مشخص شــود تأثیر به سزایی در رشد 

اقتصادی استان اصفهان خواهد داشت.
به گزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهان، کوروش 
خسروی در حاشیه نشست مشــترک میز انرژی 
اســتان اظهار داشــت: رویکــرد توســعه انرژی 

خورشــیدی در اصفهــان به عنوان یک افــق آینده 
اقدام جهادی و برنامه ریزی دقیقی بود؛ اما رسیدن 
به تولید ۳ هــزار و ۳۵0 مگاوات برق خورشــیدی 
بخصوص در بخش اقتصادی و سرمایه گذاری نیاز 

به یک سازوکار ویژه ای دارد.
وی افزود: قطعاً باید اجرای آن توسط چه دستگاه 
اجرایی و در چه بازه های زمانی مشخص شود که در 
این نشست متولی کار مشخص و سهم هر دستگاه 

اجرایی و سازمانی نیز مشخص شد.
معاون اقتصادی اســتاندار اصفهــان تصریح کرد: 
البته ابهاماتــی برای میزان ســرمایه گذاری وجود 
داشــت که با مشخص شــدن ســازوکار آن زمینه 

دریافت تســهیلات بانکــی را فراهــم می کنیم تا 
بتوانیم پیش بینی دقیقی برای جذب سرمایه گذار و 
بازگشت سرمایه و بازپرداخت بانکی داشته باشیم.

 وی ادامه داد: رقم سرمایه گذاری در این حوزه هنوز 
دقیق مشخص نشده؛ اما در برآورد اولیه بیش از ۱00 
همت نیاز دارد که دراین خصوص بانک های عامل نیز 

باید همراهی داشته باشند.
 خسروی گفت: تاکنون نیز ســرمایه گذاران زیادی 
برای تولید انرژی خورشــیدی مراجعه داشــته اند 
که اگر روند این اتفاق بزرگ در اصفهان مشــخص 
شود تأثیر بسزایی در رشد اقتصادی استان خواهد 

داشت.

استقبال سرمایه گذاران برای مشارکت در تولید انرژی 
خورشیدی

خبر روز

رهن و اجاره مغازه در اصفهان با اعداد و ارقام نجومی؛

گرونه ولی جای خالی پیدا نمیشه!

قیمت رهن و اجاره مغازه در بسیاری از خیابان های پر ترددشــهر به خصوص بازارهای شلوغ به 
اعداد و ارقام نجومی رسیده است. در محله ســعادت آباد یا خیابان فردوسی ودیعه بسیاری از 

مغازه ها از ۱ میلیارد تومان آغاز می شود و اجاره ماهانه چند صد میلیون تومان است.
به گزارش خبرنگار ایراسین، اجاره مغازه در بسیاری از خیابان های اصفهان به خصوص مغازه های 
خوش جا یا خیابان های پرتردد شــهر به اعداد و ارقام نجومی رســید. اگرچه بسیاری از بازاریان 
نسبت به شرایط کاســبی رضایت ندارند ولی در بسیاری از خیابان های شــهر مغازه خالی برای 

اجاره به ندرت پیدا می شود.
مغازه های خوش جای شهر مانند مغازه های برمیدان های اصلی، خیابان های پرتردد و مغازه های 
هم جوار با زاینده رود با قیمت های عجیب تری به دست مستأجر سپرده شده اند. مالکان پیش از 

عقد قرارداد استعلام می گیرند تا مستأجر توان پرداخت اجاره را داشته باشد. 
ودیعه میلیاردی پیش نیاز اجاره مغازه در بسیاری از بازارهای شلوغ شهر است و مالکان کمتر در 
این مورد تخفیف می دهند زیرا با توجه به اجاره چند ده میلیونی، ودیعه میلیاردی ضمانت خوبی 
برای پرداخت اجاره بهاست. کرایه ماهانه مغازه در خیابان های شلوغ شهر نیز بیش از ۸0 میلیون 
تومان است و در مواردی به بیش از ۲00 میلیون تومان می رسد. گفت و گو با مشاوران املاک نشان 
می دهد در محله هایی مانند خیابان آپادانا، سعادت آباد و خیابان فردوسی اجاره برخی از مغازه ها 

بیشتر از ماهی ۲00 میلیون تومان است.
مغازه های خاص و خوش جا در میدان ها یا مغازه های همجوار با پل های تاریخی شــهر اصفهان 
نیز اجاره ماهانه فراتر از ۳00 میلیون تومان دارند. چند صد متر دورتر از زاینده رود اجاره یک مغازه 
کوچک تر دست کم به ۵00 میلیون تومان ودیعه و اجاره ماهانه ۴0 تا ۸0 میلیون تومانی نیاز دارد. در 
نتیجه اجاره مغازه های معمولی در خیابان هایــی مانند چهارباغ بالا، حکیم نظامی و وحید روزی 
دست کم ۲ میلیون تومان است. این اجاره برای مغازه های بزرگ تر به روزی ۵ میلیون تومان نیز 
می رسد. فروش کاسب ها در این مناطق باید به گونه ای باشد تا برای پرداخت اجاره روزی حداقل 

دو میلیون تومان سود کنند.
اجاره مغازه در بازارهای محلی به مراتب قیمت کمتری دارد و در بســیاری از محله های شــهر با 
ودیعه کمتر از ۳00 میلیون تومان و اجاره کمتر از ۲0 میلیــون تومان امکان اجاره یک مغازه وجود 
دارد. فصل اصلی جابه جایی در بازار مغازه های شــهر بهار و به خصوص تابستان است و با وجود 
اجاره های چند صد میلیونی در بسیاری از خیابان های شهر همچنان تقاضا بالاست و مغازه خالی 

وجود ندارد.

گزارش روز

رئیس کمیسیون معادن اتاق ایران گفت: زمانی که این سنگ ها به مرحله فراوری می رسد، گردش مالی بالای ۱/۲ تریلیون دلار را ایجاد می کند که حاکی از جذابیت 
این رشته است. به گزارش بازار به نقل از روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، بهرام شکوری، رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
ایران در همایش گوهرسنگ ها که در اتاق بازرگانی اصفهان با حضور رؤسای کمیسیون های معادن اتاق های ایران و اصفهان و فعالان این عرصه برگزار شد، افزود: با 
توجه به پتانسیل فراوان در زمینه فلزاتی مانند مس، سنگ ها و کانی ها، می توانیم شعار مس به جای نفت و جایگزینی صادرات سنگ ها به جای نفت را مورد توجه 
قرار دهیم و از ارزش بالای مالی، ارزآوری و دیگر فرصت های اقتصادی بهره مند شویم. او یادآور شد: هرچند معادن سنگ هایی مانند الماس، یاقوت و زمرد را در 
کشور نداریم یا شناسایی نشده اند و بیشتر واردکننده هستیم؛ اما در مورد دیگر سنگ های نیمه قیمتی مانند لاجورد، عقیق، فیروزه با وجود معادنی در استان های 
خراسان و کرمان، فرصت هایی برای صادرات و کسب درآمد وجود دارد. رئیس کمیسیون معادن اتاق ایران، ضرورت رفع موانع در مقابل ورود تکنولوژی، ایجاد 
برندینگ و تحقق عنوان تجاری برای عقیق و فیروزه ایران و دیگر کانی ها را با تمرکز بر گسترش تعاملات با کشورهای چین، هند، آمریکا و امارات را مطرح کرد و 
افزود: حذف قاچاق در سایه تعدیل تعرفه ها و تسهیل گری در ضوابط گمرکی و قوانین اتفاق خواهد افتاد و می توان فرصت های بهره وری در این عرصه را تقویت کرد.

او با بیان نقش اتاق ایران، ایمیدرو و دیگر نهادها در تحقق اهداف حمایتی، خاطرنشان کرد: باید تلاش کنیم با تقویت صنعت گوهرسنگ ها و صادرات آنها یا فلزاتی 
مانند مس، به توسعه اقتصادی کشور کمک نماییم.

گردش مالی بالای گوهرسنگ ها و ضرورت ایجاد یک تشکل صنفی اختصاصی

بازار ارز تجاری از امروز رسما 
جایگزین نیما می شود

از امروز اول بهمن ماه، بازار نیما رســما به 
تاریخ می پیونــدد و تمام صادرکنندگان و 
واردکنندگانی که پیش از این در بازار نیما 
بودند، الزاماً به بــازار ارز تجاری مهاجرت 

خواهند کرد.

عکس خبر

ضرورت ارتقای امنیت در 
آزادراه شیراز ـ اصفهان

استاندار فارس با اشــاره به تقارن ایام نوروز و 
ماه مبارک، این مســئله را عاملی دانست که 
فارس زودتــر از ایام نوروز میزبان مســافران 
نوروزی شــود و در ادامه بر ضــرورت ارتقای 
امنیت در آزادراه شیراز ـ اصفهان برای مسافران 
تأکید کرد. حســینعلی امیری در جلسه ستاد 
هماهنگی تســهیلات خدمات ســفر استان 
فارس، گردشگری استان را یکی از محورهای 
مهم و در دسترس و فارس را یکی از استان های 
کم نظیر در زمینه گردشگری و بهرمنده از مواهب 
الهی دانست که سبب می شود هر ساله در ایام 
نوروز پذیرای مسافران زیادی از سراسر کشور 
باشد. وی در ادامه به آثار اجتماعی که در نتیجه 
رفت و آمدهــا و ایجاد ارتباطــات فرهنگی به 
وجود می آید و نیز آثاری که از رهگذر آشــنایی 
با داشــته های فرهنگی و ویژگی های خاص 
اقوام و ساکنان مناطق مختلف کشور به دست 
می آید، اشــاره کرد و گفت: این موضوع سبب 
تقویت همبستگی و ایجاد وفاق می شود و از 
اهداف دولت وفاق ملی است. امیری تصریح 
کرد: بافت جمعیتی اســتان، از جمله عشایر 
کوچنده فارس یکی از نقاط قوت استان است 
که می توانــد در زمینه جذب گردشــگر عواید 
بسیاری برای فارس داشته باشد. در این زمینه 
مدیران و برنامه ریزان اســتان فارس باید از 
تجارب سایر استان ها مانند اردبیل، کردستان، 
کرمانشاه و ایلام که بافت عشایری دارند بهره 
بگیرند و علاوه بر داشته های خودشان امسال 
در این زمینه تنوع بیشــتری بــه خرج دهند. 
اســتاندار فارس با تأکید بر ضرورت نظارت بر 
اماکن غیر مجاز خدمات رسان در ایام نوروز، 
دســتگاه های حافظ امنیت را مکلف کرد که با 
نظارت حداکثری بر اماکن خدمات رسان، راه 
هرگونه سوءاستفاده در این زمینه بسته شود. 
وی همچنین به لزوم توجه به مســئله امنیت 
در آزادراه شیراز ـ اصفهان و نصب دوربین های 
نظارتی و همچنین خدمات رسانی به مسافران 
اشاره کرد که هنوز به طور کامل در آزادراه شکل 
نگرفته اســت و باید مدیریت شــود تا برای 

مسافران نوروزی مشکلی به وجود نیاید.

دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱
اقتصاد



    گردشگری و میراث4

 فرماندار اردستان:

ضعف تبلیغات، مشکل جدی حوزه گردشگری اردستان است
فرماندار اردستان ضعف تبلیغات را یکی از مشکلات جدی حوزه گردشگری شهرستان عنوان کرد و گفت: از آنجایی 

که شهرستان خود را خوب نشناخته ایم به درستی آن را معرفی نکرده ایم.
محسن حیدری در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که در بحث گردشگری شهرستان مورد غفلت 

واقع شده، هدایت گردشگر است که هنوز در جاده ها و حتی ورودی های شهرستان تعریفی از آن نداریم.
وی با اشاره به وضعیت ورودی های شهرهای شهرستان اردستان، افزود: حدود ۱۱۰ کیلومتر از محور ترانزیت شمال 
به جنوب کشور از شهرستان اردستان عبور می کند و ما هنوز نتوانستیم آن گونه که شایسته است از ظرفیت های 

آن استفاده کنیم. از شهرداری ها می خواهیم توجه بیشتری به ظرفیت کمربندی و محور ترانزیت داشته باشند.
فرماندار اردستان وجود مجتمع های بین راهی در محور ترانزیت شهرستان را یکی از ظرفیت های جذب میهمان و 
گردشگر عنوان کرد و گفت: مجتمع های بین راهی در شهرستان اردستان برای نوروز ۱۴۰۴ حتماً برنامه ریزی برای 

توقف میهمان و تبلیغات محیطی داشته باشند.
حیدری خاطرنشان کرد: ورودی های شهر اردستان و مهاباد با توجه به اینکه در محور ترانزیت قرار دارند به هیچ 

وجه در شأن مردم و مسافران نیست و هرچه سریع تر باید اصلاح و ساماندهی شود.
وی با بیان اینکه کویر بکر و منحصر به فرد شهرستان و وجود تل شــیطان یکی از ظرفیت های مهم گردشگری 
شهرستان است، تأکید کرد: این مجموعه به دلیل عدم توجه به آن تاکنون چندان مورد استفاده گردشگران قرار 
نگرفته که اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری باید با همکاری دیگر اداره ها در تأمین زیرساخت ها 

برای جذب گردشگر اقدام کند.

مغفول ماندن داشته های میراث فرهنگی به علت نداشتن شناخت کافی است
فرماندار اردستان با نام بردن از برخی ظرفیت های طبیعی و گردشگری شهرستان اردستان، گفت: مغفول ماندن 
داشته های میراث فرهنگی، گردشگری به علت نداشتن معرفی و شناخت کافی از آن ها است که باید احیا شود. 
قرار نیست به دلیل برخی کمبودهای نیروی انسانی و اعتبارات، ظرفیتی از شهرستان را گمنام نگه  داریم. حیدری 

ضعف تبلیغات را یکی از مشکلات جدی حوزه گردشگری شهرستان دانست و گفت: از آنجایی که شهرستان خود 

را خوب نشناخته ایم به درســتی آن را معرفی نکرده ایم. به واقع ضعف تبلیغات مسئله جدی حوزه گردشگری 
شهرستان است.

وی از شهرداری های اردســتان و مهاباد خواســت با محوریت اداره میراث فرهنگی شهرستان و همکاری اداره 
راهداری و حمل و نقل جاده ای برای نوروز ۱۴۰۴ از ظرفیت کمربندی های شهرستان برای تبلیغات حوزه گردشگری 

و معرفی شهرستان استفاده کنند.

 گُرزِ »بهرام دوم« فروریخت!

بخش زیادی از گُرزِ اسَبِ سنگ نگاره بهرام دوم ساسانی در تنگ چوگانِ کازرون که پیشتر آسیب دیده 
و مرمت شده بود، فرو ریخت.

سیاوُش آریا، پژوهشگر و کُنشگر میراث فرهنگی تصاویری را از این نقش برجسته در اختیار ایسنا قرار 
داد و درباره آنچه اتفاق افتاده است، گفت: در آذرماه سال ۱۳۹۰خورشیدی خبری تیتر خبرگزاری ها 
و روزنامه ها شد، که مایه نگرانی دوســت داران میراث فرهنگی شد. آن خبر ناگوار این بود: »بخشی 
از سنگ نگاره ساسانی بهرام دوم در تنگِ چوگان شهرستان کازرون با پُتک شکسته و فرو ریخت!« 
درخبرها آمده بود افرادی ناشناس با وسیله ای همانند پُتک به جان سنگ نگاره پیروزی بهرام دوم بر 
تازیان در تنگِ چوگان افتاده و بخش زیادی از گُرزِ اَسبِ شاهنشاه ساسانی را شکسته و فرار کرده اند. 
پس از آن نیز با ابراز نگرانی دوست داران و کارشناسان میراث فرهنگی و فشارهای رسانه ای، سازمان 
میراث فرهنگی وقت استان با شتاب در دی ماه همان سال، مرمت بخش آسیب دیده را آغاز کند. اما 
مرمت بخش آسیب دیده که خُرده سنگ های آن خوشبختانه همان جا ریخته و گِردآوری شده بود، 
با انتقادهای فراوانی رو به رو شد. زیرا به باور کُنشــگران میراث فرهنگی شهرستان کازرون، مرمت 
سنگ نگاره ساسانی بهرام دوم از سوی یک هنرمند سنگ تراش بومی و تجربی صورت گرفته بود نه از 
سوی مرمتگرانِ چیره دست سنگ و دانش آموختگان رشته مرمت و حفاظت آثار تاریخی. از همین 
رو و بر اثر مرمت های غیراصولی، بخش آسیب دیده سنگ نگاره بهرام دوم ساسانی در تنگِ چوگان و 

با گذشت بیش از یک دهه از مرمت آن، دو ماه پیش از همان بخش مرمت شده، دوباره فرو ریخت!
او ادامه داد: با بررسی و پرس وجوها از کارشناسان اداره میراث فرهنگی، مطمئن شدم که گُرزِ اسبِ 
بهرام دوم ساسانی در تنگِ چوگان بر اثر مرمت های غیراصولی در گذشته، بی گمان فرو ریخته و فرد یا 
افرادی به آن آسیبی نرسانده اند. همچنین خوشبختانه سنگ های خُرد و شکسته شده از سوی پایگاه 
جهانی بیشاپور همگی گِردآوری و کُدگذاری شده تا در زمانی مناسب از سوی مرمتگران چیره دست 
سنگ و آثار تاریخی از اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس مورد مرمت 

و »وِصالی« قرار گیرد.
این کنشگر میراث فرهنگی افزود: آنچه مورد انتقاد بوده و جای پرسش دارد، این است که، نخست 
چرا پایگاه جهانی بیشاپور و اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس تاکنون 
چنین مورد مهمی را پس از دو ماه آگاهی رسانی نکرده اند تا بهانه دست بدخواهان میراث فرهنگی و 
ایران نیفتد و مهم تر از آن، چرا با فوریت به مرمت آن نپرداخته اند؛ تنگ چوگان یک محوطه جهانی و 
ملی پر بازدید در استان فارس و کشور است. از سویی، افرادی که در گذشته، این سنگ نگاره را دیده اند 
دچار نگرانی شده و گمان می برند از سوی سودجویان و سوداگران امَوال تاریخی و فرهنگی مورد آسیب 
قرار گرفته و اداره میراث فرهنگی در این زمینه کوتاهی کرده است. همین موضوع سبب خواهد شد تا 
چهره پایگاه جهانی بیشاپور و اداره میراث فرهنگی استان خَدشه دار شود. آریا بیان کرد: امیدوارم این بار 
بخش آسیب دیده و فرو ریخته به درستی و از سوی کارشناسان چیره دست مرمت سنگ و آثار تاریخی 

مورد مرمت اصولی و علمی قرار گیرد و دیگر بیننده فرو ریختن آن در آینده و سال های دور نباشیم.

خبر روز
دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱

رئیس ســازمان حج و زیــارت از افزایش شــمار 
عمره گزاران در ســال آینده تا ۴۰۰ هزار نفر خبر داد. 
به گزارش ایسنا، علیرضا بیات، رئیس سازمان حج 
و زیارت که به تازگی به عربســتان ســفری داشته 
است، درباره برنامه ریزی هایی که برای عمره انجام 
شده است، گفت: طبق برنامه ریزی صورت گرفته در 
تلاش هستیم تعداد زائران اعزامی به عمره تا دوبرابر 

افزایش یابد و این تعداد به عدد ۴۰۰ هزار نفر برسد.
او ادامــه داد: اعزام زائــران برای رمضــان در ادامه 
عمره رجب و شعبان انجام می شود و تا دهم شوال 
عمره گزاران ایرانی در عربستان خواهند بود و بلافاصله 
پس از حج آینده، عملیات عمره دوباره آغاز می شود.

رئیس سازمان حج و زیارت درباره مذاکره با عربستان 
گفت: ایــن مذاکرات در فضای خوبی انجام شــد و 
]مقامات حج عربستان[ بنا بر تعال و همکاری دارند. 
در برخی موارد توانســتیم توافق هایی داشته باشیم 
و در مــوادری هم گفت وگوها قرار اســت ادامه یابد، 
برای مثال محدودیت های پروازی که داشتیم، رفع 
می شود و در آینده هم پروازهای عمره از ایستگاه های 
هوایی مدینه، جده و طائف انجام خواهد شــد و در 

مبدأ هم ایســتگاه های پروازی افزایش می یابد و 
این کمک می کند زائران فاصله زمینی کمتری را طی 
کنند و موجبات راحتی آنها فراهم شود. بیات افزود: 
در زمینه حمل و نقل هوایی موافقت ها انجام شــده 
اســت و فقط بخش های اجرایی باید قرارداده های 
مربوطه را امضا کنند. در ســایر موارد زمینه کار روان 
است و مشکل خاصی نخواهیم داشت. نماینده ولی 
فقیه در امور حج و زیارت در پایان سفر ۱۰ روزه به مکه 

و مدینه برای بررســی روند اعزام زائران عمره گفت 
: در این ســفر در برخی روند ها اصلاح شد و تا هفته 
آینده موارد بیشتری اصلاح می شود و ارتقاء می یابد.  
حجت الاسلام والمسلمین عبدالفتاح نواب، نماینده 
ولی فقیه در امور حج و زیارت که ســفری ۱۰ روزه به 
عربستان داشــته است، در بازگشــت از این کشور، 
ضمن آنکه نتایج این ســفر را مثبت ارزیابی کرد و با 
اشاره به تغییر خواسته های زائران با توجه به شرایط 
روز جامعه، اظهار کرد: خواسته های زائری که امروز به 
سرزمین وحی  می آید با زائر دهه های گذشته متفاوت 
است و ما باید فرایندهای مان را بر اساس نیاز زائران 

امروز اصلاح کنیم.

رئیس سازمان حج خبر داد:

افزایش عمره گزاران ایرانی تا ۴۰۰ هزار نفر

 اگهی نوبتی سه ماهه سوم سال 1403
11/4 به موجب ماده 12 قانون ثبت اسناد و املاك و ماده 59 اصلاحي و ائين نامه مربوط به 
املاكي كه در سه ماهه سوم  )مهر، آبّان ، آذرماه   (سال 1403 تقاضاي ثبت آنها پذيرفته شده 
و همچنين شماره هاي از قلم افتاده و نيزآنچه كه به موجب آراء هيئت نظارت و اختيارات 
تفويضي بايدآگهي هاي آن تجديد شــود و مربوط به بخشهاي 1و2و3و4 و6 حوزه ثبتي 

گلپايگان به ترتيب در رديف هاي ))الف(( و))ب(( به شرح ذيل اگهي مي شود:
 ))  بند الف ((

)) بخش يک ثبت گلپايگان ((
347 اصلی   احمد حاجی بنده قلعه بهمنی  فرزند حسن ششــدانگ يک قطعه زمين به 

مساحت 5100/92 مترمربع 
5   فرعی از 1567 اصلی   زهرا حجتی فرزند محمد تقی ششــدانگ يک قطعه زمين به 

مساحت 166/05 مترمربع 
1 فرعی از 2456 اصلی  مصطفی توسلی فرزند محمدرضا نسبت به دو دانگ و دو پنجم 
دانگ مشاع از ششدانگ ، زهرا و صديقه توسلی  فرزندان محمدرضا هريک نسبت به يک 
دانگ و يک پنجم دانگ مشاع از ششــدانگ ، طاهره ،فاطمه زهرا بقائی فرزندان محمد 
هريک نسبت به دو پنجم دانگ مشاع از ششدانگ بااســتثناء بهاء ثمنيه عرصه واعيان 
سه دهم دانگ مشاع از ششدانگ كه متعلق به حميده رفعتی ششدانگ يک قطعه زمين 

مزروعی به مساحت 1015مترمربع 
4296- مهدی ، رضا ، حميد  فرزندان جعفر همگی نصيری هريک نسبت به يک دانگ و 
پنج هفتم دانگ مشاع از ششدانگ بااستثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان  كه متعلق به خانم 
فاطمه قندهاری و خانم اعظم نصيری فرزند جعفر نســبت به شش هفتم دانگ مشاع از 
ششدانگ بااستثناء بهاء ثمنيه عرصه و اعيان  كه متعلق به خانم فاطمه قندهاری تمامت 

ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 2547/72 مترمربع 
)) بخش دو ثبت گلپايگان ((

))شماره فرعي زير از شماره 2  اصلي واقع درقريه ابلولان عليا  ((
22- قاسم ، حسين ، احمد،محمود و علی اصغر همگی نوری  فرد  فرزندان حسن ششدانگ 

يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 5406/78 مترمربع

465-سيد مصطفی حســينی فرزند سيد محمد  نسبت به ششــدانگ يک قطعه زمين 
مزروعی  به مساحت 5329/59 مترمربع 

774- سعيد اسکندری فرزند امير ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت  2960/27 
مترمربع 

))شماره فرعي زير از شماره 3  اصلي واقع درقريه ابلولان  سفلی ((
167- ابوالقاسم گلپايگانی فرزند محمود نسبت به چهار  دانگ مشاع از ششدانگ زمين به 

استثناءثمنيه اعيانی كه متعلق به فاطمه سيدی  
229- ابوالقاسم گلپايگانی فرزند محمود نسبت به چهار  دانگ مشاع از ششدانگ زمين به 

استثناءثمنيه اعيانی كه متعلق به فاطمه سيدی  
240- ابوالقاسم گلپايگانی فرزند محمود نسبت به چهار دانگ مشاع از ششدانگ زمين به 

مساحت 4905/81 مترمربع به استثناءثمنيه اعيانی كه متعلق به فاطمه سيدی  
494- ابوالقاســم گلپايگانی فرزند محمود نسبت به يک دانگ مشــاع از ششدانگ ، به 
استثناءثمنيه اعيانی كه متعلق به فاطمه سيدی می باشد  و فاطمه موحدی فرزند محمود 
نسبت به نيم دانگ مشاع از ششدانگ به استثناء بهاء عرصه و اعيان متعلق به خانم فاطمه 

سيدی همگی و تمامت يک دانگ ونيم مشاع از ششدانگ يکباب عمارت 
 ))شماره فرعي زير از شماره 4  اصلي واقع درقريه اسفنجه ((

70 - محمدمعانی فرزند رضا نسبت به يک دانگ ويک پنجم دانگ مشاع از ششدانگ زمين 
مزروعی بااستثناء و بهاء عرصه آن كه متعلق به حسينعلی سهرابی می باشد به مساحت 

1315/96 مترمربع 
465- محمدمعانی فرزند رضا نســبت به يک دانگ ويک پنجم دانگ مشاع از ششدانگ 
زمين مزروعی بااســتثناء و بهاء عرصه آن كه متعلق به حســينعلی سهرابی می باشد به 

مساحت 935/56 مترمربع 
))شماره فرعي زير از شماره 8  اصلي واقع درقريه رباط نعلبند ((

366- اعظم و مرضيه غفاری فرزندان فتح اله هريک نسبت به يک چهارم دانگ مشاع از 
ششدانگ -تمامت يک دوم دانگ مشاع از ششدانگ يکباب عمارت به مساحت 360/36 

مترمربع 
))شماره فرعي زير از شماره 9  اصلي واقع درقريه رباط حسينيه((

565- بيژن ابراهيمی فرزند فضل اله ششدانگ يک قطعه باغ به مساحت 978/90 مترمربع 
 )) بخش سه ثبت گلپايگان ((

))شماره فرعي زير از شماره 32  اصلي واقع درقريه قشلاق  ((
18- محمد حسن قشــلاقی فرزند عباس ششــدانگ قطعه زمين مزروعی به مساحت 

5195/68 مترمربع 
19- محمد حسن قشــلاقی فرزند عباس ششــدانگ قطعه زمين مزروعی به مساحت 

10811/66 مترمربع
20- محمد حسن قشــلاقی فرزند عباس ششــدانگ قطعه زمين مزروعی به مساحت 

10531/98مترمربع
)) بخش چهار ثبت گلپايگان ((

))شماره فرعي زير از شماره 4  اصلي واقع درقريه نيوان سوق ((
2168- صفرعلی عظمتی فرزند سيف اله تمامت سه دانگ مشاع از ششدانگ يک قطعه 

زمين به مساحت 2131/11 مترمربع 
))شماره فرعي زير از شماره 6 اصلي واقع درقريه گوگد((

4005- محمدباقر عنايتی فرزند حسين ششدانگ يکباب كاهدان كه بصورت يک قطعه 
زمين در  آمده به مساحت 42/34 مترمربع

  ))شماره فرعي زير از شماره 47  اصلي واقع درقريه قالقان((
210- محمد علی تقربی فرزند اكبر تمامت دوازده سهم مشاع از 32 سهم ششدانگ يک 

قطعه زمين مزروعی به مساحت 3327/24 مترمربع        
))شماره فرعي زير از شماره 48  اصلي واقع درقريه مزرعه((

99- احمد سيادتی فرزند سيد علی تمامت دوسهم مشاع از پنج سهم ششدانگ يک قطعه 
زمين مزروعی به مساحت 5370/24 مترمربع

279- سيد كاظم  سيادتی فرزند محمدرضا تمامت 2362/28 سهم مشاع از 4625/50 سهم 
ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 4625/50مترمربع

364- احمد سيادتی فرزند سيد علی تمامت دوسهم مشاع از پنج سهم ششدانگ يک قطعه 
باغ به مساحت 1446/79مترمربع

))شماره فرعي زير از شماره 59  اصلي واقع درقريه شادگان ((

151- - موقوفه حاج شيرمحمد با نمايندگی اداره اوقاف وامورخيريه گلپايگان ششدانگ 
يک قطعه زمين جای طاحونه  به مساحت 64/68 با جميع توابع ملحقات

)) بخش شش ثبت گلپايگان ((
 ))شماره فرعي زير از شماره 2 اصلي واقع در وانشان((

748- عليرضا كفايتی فرزند محمد نســبت به ششــدانگ يک قطعه زمين مزروعی به 
مساحت  1834/55 مترمربع 

1119- عليرضا كفايتی فرزند محمد نســبت به يک دانگ ونيم مشاع از ششدانگ يک 
قطعه زمين مزروعی 

2358- موقوفه حاج محمدباقر مشــايخی با نمايندگی اداره اوقاف وامورخيريه گلپايگان 
ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 865/24 با جميع توابع ملحقات

2359- موقوفه حاج محمدباقر مشــايخی با نمايندگی اداره اوقاف وامورخيريه گلپايگان 
ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 2249/54 با جميع توابع ملحقات

لذا بموجب ماده 16 قانون ثبت اســناد و املاك چنانچه كسي نسبت به املاك مندرج در 
اين آگهي اعتراض داشته باشد از تاريخ اولين نوبت انتشار ظرف مدت نود روز براي آگهي 
بند الف درخواست اعتراض خود را به اداره ثبت اســنادو املاك گلپايگان تسليم نمايد و 
 نســبت به آگهي مندرج در بند ب كه در اجراي دســتور هيئت نظارت ثبت تجديد آگهي 
مي گردد ظرف مدت 30 روز از تاريخ انتشــار نوبت اول اعتراض خود را ارائه نمايند و طبق 
ماده 86 آئين نامه اصلاحي قانون ثبت از تاريخ  تسليم اعتراض به اداره ثبت اسناد و املاك 
گلپايگان ظرف مدت يکماه مهلت دارند گواهي طرح دعوي خود را از مراجع ذيصلاح قضائي 
 اخذ و به اين اداره ارائه نمايند در غيــر اينصورت متقاضي ثبت و يــا نماينده قانوني وي 
مي تواند به دادگاه مربوطه مراجعه وگواهي عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت 
 تســليم نمايند اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات ثبتــي را با رعايت مقرات ادامه 
مي دهد ضمنا« حقو ق ارتفاقي طبق ماده 56 آئين نامه قانون ثبت املاك فوق در هنگام 

تحديد حدود املاك مشخص  خواهد شد .
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1403/11/01
 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/01

م الف: 1867518  محمد سلمانی- رئيس ثبت اسناد و املاك گلپايگان 

مفاد آراء
11/1 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيات هــاي موضوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاك 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي

 مي شود . در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاك تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
 رديف 1- برابر راي شماره 19219 مورخ 1403/10/12 هيات سوم مالکيت  آقای محسن

 بابا صفری رنانی به شناســنامه شــماره 1057 كدملــي 1283382131 صادره اصفهان 
فرزند حيدر در ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت 182/62 متر مربع پلاك شماره 
 28  اصلي واقع در اصفهان بخــش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهــان مالکيت حيدر 

بابا صفری فرزند عبدالحسين ثبت در دفتر املاك تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/01

م الف: 1859006  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان
مفاد آراء

11/2 آگهي موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آيين نامه اجرايي قانــون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاك مورد تقاضا به شرح 
زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط 
اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامي لنجان آگهي ميشــود در صورتي كه اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اســناد و املاك لنجان تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015000995 مورخ 1403/10/05 آقای سلمان شهريار 
فرزند نادعلی  نسبت به شــش دانگ يک قطعه زمين مشــجر  به مساحت 1475/64  
 متر مربع مفروز از پلاك  329- اصلي واقع در نوگــوران لنجان بخش 9 ثبت اصفهان 

مع الواسطه خريداري شده از مالک رسمی ابراهيم امينی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/16                         

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/01
م الف: 1855229   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاك لنجان

مفاد آراء
11/3 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 برابر آرای شــماره 140360302018002925-23/08/1403 ذيــل هيأت موضوع

 قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای علی زارعان فرزند صادق بشــماره شناســنامه 24 صادره از دولت آباد نسبت به 
شــش دانگ يک باب كارگاه انبار آهن واقع بر بروی قسمتی از شش دانگ پلاك 391 
اصلی به مساحت 3942/32 مترمربع به اســتثنايی بهايی ثمنيه اعيانی واقع در اصفهان 
منطقه صنعتی دولت آباد بعداز نمايندگی ســايپا بخش 16 ثبت حوزه ثبت ملک دولت 
آباد خريداری طی سند ابتياعی به شــماره 29856و29857و1400/09/29-29855 
دفتر 340 دولــت آباد به اســتثنا بهــای ثمنيــه اعيانــی همچنين به موجب ســند 
 بــه شــماره 95180-1402/08/24 دفتــر96 به نــام متقاضی علی زارعــان محرز

 گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
كه اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/16                         

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/01
م الف : 1859387 مهدی ذكاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاك برخوار  

مفاد آراء
11/5 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابــر راي شــماره  140360302007008799 هيات  دوم موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای محمد اســدی فرزند علی 
بشماره شناسنامه 17  صادره از در يک قطعه زمين كشاورزی با كاربری اراضی مزروعی  
به مساحت 4034/55 متر مربع قسمتی از پلاك  802 و 803 و 804 و 805 و 806  فرعی از 
33   اصلی واقع در اجگرد بخش 9 خريداری از مالک رسمی  صغری اسدی فرزند حسين 
و عبدالحسين  سمسار فرزند محمد مهدی و خانم عالم كليشادی فرزند مرحوم محمد 
و عبداله اســدی فرزند محمد علی و حاج آقا ميرزا فريدنی فرزند مرحوم عبدالحســين 

محرزگرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشــود در صورتي 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/11/01                   

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/16
م الف: 1867670  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاك فلاورجان



به رغم مصوبه شورای عالی محیط زیست مبنی بر ارتقای سطح حفاظتی پادنای  نـدا سپاهی
سمیرم از منطقه شکار ممنوع به حفاظت شده اما مدیریت و صیانت از ده ها هکتار 

زیستگاه طبیعی مسکوت و بلاتکلیف مانده است.
به گزارش خبر نگار »مهر«؛ طبق بند چهارم مصوبات آخرین جلســه شــورای عالی محیط زیســت که نیمه 
اردیبهشت سال جاری به ریاست رئیس جمهوری فقید سید ابراهیم رئیسی به تصویب رسید، سطح حفاظتی 
۳۱ هکتار از منطقه شــکار ممنوع پادنا با بخشی از منطقه حفاظت شده دنا در ســمیرم اصفهان در مجموع به 
مساحت ۶۱ هزار و پانصد هکتار به منطقه حفاظت شده پادنا ارتقا یافت و مقرر شد این عرصه توسط اداره کل 

محیط زیست اصفهان حفاظت شود.
این مصوبه سی ام خرداد توسط محمد مخبر سرپرست وقت دولت سیزدهم به سازمان حفاظت محیط زیست 
ابلاغ و رسانه ای شد اما با گذشت هفت ماه از ابلاغ این مصوبه و با توجه به تغییر و تحولاتی که در دولت و سازمان 
محیط زیست رخ داده، حفاظت از پادنای سمیرم در پس حواشی به وجود آمده ضعیف تر از گذشته و در شرایطی 

بلاتکلیف رها شده است.
خبرنگار خبرگزاری مهر دریافته که طی این مدت با مسکوت نگه داشتن این مصوبه در معاونت طبیعی جدید 
سازمان حفاظت محیط زیست، این ســازمان حتی دســتوری صادر نکرده که اداره محیط زیست کهگیلویه و 
بویراحمد مدیریت حفاظت پادنا را تحویل محیط زیست اصفهان دهد و همچنان حفاظت بخش دنای شمالی 
در سمیرم اصفهان با محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد بوده و محیط زیســت استان اصفهان با گشت سیار 

امکان نظارت در پادنا را دارد.
بلاتکلیفی در صیانت از زیستگاه های غنی از تنوع زیستی و البته شکننده پادنای سمیرم در شرایطی است که 
برغم مصوبه قانونی مبنی بر ارتقا این منطقه از شکار ممنوع به حفاظت شده، ساخت پاسگاه محیط بانی و تأمین 
تجهیزات و خودرو و نیروی محیط بان در هاله ای از ابهام قرار دارد. مهر ماه امسال احمدرضا لاهیجان زاده مدیرکل 
وقت حفاظت محیط زیست اصفهان به استناد ابلاغ قانونی مصوبه شورای عالی محیط زیست، رئیس منطقه 
حفاظت شده پادنا را منصوب کرد اما اکنون مدیریت این منطقه وضعیت مشخصی ندارد و مانند یک منطقه 

شکار ممنوع با چهار محیط بان به صورت گشت سیار تحت نظارت محیط زیست اصفهان است.

ارتقای پادنا ایجاد یک سپر حفاظتی برای پارک ملی دنا است
در همین پیوند حشــمت ا... انتخابی نماینده شورای هماهنگی تشــکل های مردم نهاد محیط زیست استان 
اصفهان به خبرنگار مهر می گوید: ارتقای منطقه شکار ممنوع پادنا به منطقه حفاظت شده و متصل شدن آن به 
منطقه حفاظت شده دنا، یک سپر حفاظتی برای حفاظت از پارک ملی دنا ایجاد می کند و باید توجه داشت که 
این موضوع تغییر مرز سیاسی و تقسیمات کشوری نیست اما متأسفانه این مصوبه را به گونه ای در بین افکار 

عمومی جلوه دادند که گویی بخشی از مرزهای سیاسی تغییر کرده است.
وی با اشاره به اینکه پادنا دستکم از یکهزار سال پیش جزو ســمیرم و استان اصفهان بوده است، خاطرنشان 
می کند: طی سالیان گذشته مدیریت پارک ملی دنا با استان همسایه بوده است اما به دلیل اینکه مأموران آنجا 
نمی توانستند خیلی به این منطقه برسند معمولًا بسیار مورد تعرض قرار می گرفت درحالی که دو منطقه شکار 

ممنوع در پادنا برای محافظت بهتر، قرار شد به منطقه حفاظت شده ارتقا یابد.
نماینده شورای هماهنگی تشکل های مردم نهاد محیط زیست اســتان اصفهان خاطرنشان می کند: چندین 
مأمور محیط زیست اصفهان طی سالیان اخیر با شکارچیانی درگیر شدند که برای شکار به منطقه دنای شمالی 

می آمدند و مأموران محیط زیست استان کهگلیویه در این منطقه نبودند.
انتخابی تصریح می کند: ارتقای پادنا به منطقه حفاظت شــده و تأمین پاسگاه و مأمور محیط بان دائمی برای 
این منطقه سبب حفاظت بهتر و یک سپر دفاعی برای پارک ملی دنا می شود که مدیریت آن با استان کهگیلویه 

و بویراحمد است.
وی می افزاید: نمی دانیم مخالفت ها با ارتقای این منطقه چه بوده چرا که باعث حفاظت بهتر دنا خواهد شد اما 
به نظر می رسد برخی افراد که می خواهند به قوم گرایی دامن بزنند، از این موضوع برعکس نتیجه گیری کردند.

به گزارش مهر، پادنای سمیرم در جنوب این شهرستان به عنوان منطقه سپر پارک ملی و منطقه حفاظت شده 
دنا در ضلع شمالی این منطقه و رودخانه ماربر قرار گرفته و زیستگاه حیات وحش کل و بز، گراز، خرس قهوه ای، 

گرگ و روباه، گورکن و انواع پرندگان و پرندگان شکاری و گونه های گربه سان پلنگ و سیاهگوش است.

وجود ضعف های حفاظتی در دنا
از ابتدای تأسیس و شکل گیری مجموعه پارک ملی و منطقه حفاظت شده دنا که مدیریت آن بر عهده استان 
کهگیلویه و بویر احمد بوده، بخش شمالی این مجموعه که کامل در جغرافیای سیاسی و در داخل مرز استان 
اصفهان واقع شده به علل مختلف از جمله بُعد زیاد مسافت، بسته بودن گردنه بیژن طی فصول طولانی سرد 
سال، نبود تناسب و همســویی موقعیت جغرافیایی منطقه و مدیریت در دو اســتان و در نتیجه احراز نشدن 
مقبولیت اجتماعی، فقدان و یا تأمین نشدن نیروی کافی و زیرساخت های لازم و نبود پوشش حفاظتی مناسب 
و غیره، بخش شمالی زیست بوم ارزشمند دنا با ضعف های حفاظتی جدی روبرو بوده و در برابر تغییر کاربری ها، 
دست اندازی ها، شکار غیر مجاز، تصرف اراضی، تخریب بستر رودخانه ها، برداشت غیر مجاز منابع طبیعی و 

آب، چرای بی رویه دام، گردشگری بی ضابطه به شدت آسیب پذیر بوده است.

تقویت حفاظت از زیست بوم دنا مطالبه مردمی است
از این رو ســاماندهی این وضعیت، پیشگیری از تخریب و دســت اندازی و تقویت حفاظت از زیست بوم دنا 
مطالبه عمومی مردم و سمن ها و تاکید و خواسته جدی مراجع قضایی و نظارتی از تمامی دستگاه های اجرایی 
بود و سازمان حفاظت محیط زیست و اداره کل استان از طرف شورای حفظ حقوق بیت المال استان اصفهان 
مکلف به ارتقای سطح حفاظت پادنا و پیگیری مدیریت بخش شمالی دنا واقع در جغرافیای اصفهان شد ضمن 

اینکه به دلایل یاد شده و به ویژه نبود امکان دسترسی استان همسایه به عمق اراضی واقع در استان اصفهان و 
محدودیت بودجه و نیرو و خودرو، بنا بر مستندات موجود مکاتبات رسمی متعددی در سال های ۱۳۸۹،۱۳۹۷، 
۱۳۹۸ و۱۴۰۰ بین دو استان صورت گرفته و یا در مصاحبه و جلسات متعدد مشترک، اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان کهگیلویه و بویر احمد، تقاضا کرده است که مدیریت و حفاظت آن بخش از دنا که هم اکنون به 

دنای شمالی مشهور شده و در اراضی استان اصفهان واقع شده است به استان اصفهان محول شود.

نامه تشکل های مردمی سمیرم درخصوص لزوم ارتقای پادنا
اما اکنون با وجود مصوبه قانونی واگذاری حفاظت بخشــی از منطقه حفاظت شــده دنا در استان اصفهان به 
محیط زیست این استان، در سکوت سازمان حفاظت محیط زیست، پادنا و دنا بی دفاع تر از گذشته مورد تعرض 
سوداگران طبیعت قرار گرفته است به طوری که طی هفته های اخیر از قلب پارک ملی دنا به طور غیرقانونی برای 

کارخانه های سیمان خاک برداشت می شده است.

گسترده تر شدن چتر حفاظتی دنا با ارتقای پادنا به منطقه حفاظت شده
در همین ارتباط، منصور کمیلی کنشــگر و مستندســاز محیط زیســت به خبرنگار مهر می گوید: بی تردید هر 
منطقه ای که به عنوان منطقه حفاظت شده تصویب شــود جدای از اینکه ما امکانات لجستیکی اعم از نیروی 
محیط بان، خودرو و پاسگاه های محیط بانی داشته باشیم یا نه، ذاتاً اتفاق مثبتی است، چرا که چتر حفاظتی را 
چه به لحاظ حقوقی و چه فیزیکی بزرگ تر می کند و منطقه حفاظت شده پادنا هم از این قاعده مستثنی نیست.

وی می افزاید: این منطقه می تواند به وسعت مناطق حفاظت شده در پارک ملی دنا افزوده و به حفظ زیستگاه 
در مجموع کمک کند و هیچ فعال محیط زیستی به این نکته نقدی ندارد زیرا کلًا دست اندازی به منابع طبیعی از 
قبیل فعالیت های معدنی، احداث جاده، تخریب مراتع و … در شرایطی که ما یک منطقه حفاظت شده داشته 
باشیم به مراتب سخت تر است تا اینکه مناطق آزاد باشند. از سوی دیگر در این گونه موارد هم سازمان حفاظت 

محیط زیست و هم مردم می توانند به طور قانونی ورود کنند و جلوی تخریب ها را بگیرند.
کنشگر و مستندساز محیط زیست خاطرنشان می کند: در مورد اینکه کیفیت حفاظت ما چطور باشد هدف حفظ 
تنوع زیستی است و متعاقب آن، مسئله شکار غیر مجاز، یک نکته مهم اســت و اینکه در شرایطی که بین دو 
استان که از قومیت های مختلفی هم هستند چنانچه اختلافات و مناقشاتی باشد، بی تردید نمی توانیم حفاظت 
مطلوبی )چه مشارکتی و چه غیر مشارکتی( داشته باشیم زیرا اصولًا حفاظت از محیط زیست جایی که شما با 

جوامع محلی سر و کار دارید قبل از اینکه یک کار فنی و نظامی گری باشد یک امر فرهنگی است.

تجربه های موفق حفاظت مشترک در پارک های ملی گلستان، موته و سیاهکوه
کمیلی می افزاید: به عنوان مثال ما در پارک ملی گلستان و در روســتاهای اطراف آن رنگین کمانی از اقوام را 
داریم. این پارک در تقاطع مرزهای جغرافیایی سه استان گلستان، سمنان و خراسانی شمالی است اما آنجا 
با توجه به اینکه مســائل و معضلات اجتماعی کمتر بوده و البته با مدیریت و مردم داری درخشان چند سال 
اخیر محیط بان تیموری، این مسئله تبدیل به الگوی موفق برای دیگر زیستگاه ها در سایر استان ها شده است.

کمیلی اضافه می کند: در مورد مدیریت پارک ملی و منطقه حفاظت شده دنا که اکنون منطقه حفاظت شده پادنا 
را نیز در کنار داریم، مشخص نیست طراحان حفاظت چطور می خواهند این مسئله را مدیریت کنند اما آنچه به 
نظر من می رسد این است که مسئولان برای مدیریت مطلوب منطقه دنا، ابتدا باید مناقشات آبی به وجود آمده 
را به خوبی و به آرامی مدیریت کنند وگرنه آنچه که قربانی می شود، جنگل ها و مراتع و حیات وحش ما خواهد 
بود. به گزارش مهر، طی ســال های گذشته، خواسته عموم مردم شهرستان ســمیرم، دستگاه های اجرایی و 
قضائی و شوراهای اسلامی بخش پادنا این بوده که اگر به لحاظ موقعیت جغرافیایی مدیریت حفاظت دامنه 
شمالی دنا به محیط زیست استان اصفهان واگذار شده و نیز ارتقای سطح منطقه پادنا و زیستگاه های با اهمیت 
مجاور آن صورت گیرد، بیشترین همراهی، هم افزایی و کمک را در جهت حفاظت از مجموعه دنا خواهند داشت 
و بدون تردید با تحقق این مهم، ســرمایه بزرگ اجتماعی مردم و مشارکت در حفاظت به طور شایسته احیا و 

تقویت خواهد شد.

جامعه
دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱

فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان گفت: کنگره ۲۴ هزار شهید 
استان اصفهان در ایام برگزاری، هشــتمین ترند دنیا در سکوهای پیام رسان 

خارجی شد که ناشی از تلاش اصحاب رسانه بود.
به گزارش خبرنگار مهر، ســردار مجتبی فدا صبح یکشــنبه با حضور در صد و 
شصت و دومین جلسه علنی شورای اســلامی شهر اصفهان با گرامیداشت یاد 
همه شهدا و قدردانی از همکاری شورای شــهر و نهادها اظهار کرد: بخش دوم 
برنامه کنگره ۲۴ هزار شهید استان اصفهان از امشب در سالن سابق نمایشگاه 
بین المللی اصفهان در قالب کنســرت نمایش برگزار می شود و این برنامه ۱۵ 

شب برگزار می شود و مردم می توانند با تهیه بلیط از این برنامه دیدن کنند.
وی گفت: در رویداد نخســت که در مصلی برگزار شد با یک کار تبیینی، مردم با 
جایگاه اصفهان، شهدا و نقش آفرینی مردم این شــهر در انقلاب و پس از آن 

آشنا شدند.
فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( اســتان اصفهان با بیان اینکه دیدار با رهبر 
انقلاب بالاترین دســتاورد کنگره بود، گفت: ۱۶ هزار یادواره محلی، منطقه ای، 
مسجدی و مدرسه ای در سطح استان اصفهان حول محور یادواره برگزار شد که 

۸ میلیون جمعیت را تحت پوشش قرار داد.
وی ادامه داد: از ۲۰ هزار خانواده شــهید سرکشــی و پرچم متبرک به کربلا در 
این دیدارها حضور پیدا کرده اســت. همچنین ۲۵۰ موضوع یافته شد که برای 
هر کدام می توان یک فیلم فاخر ســاخت. ۱۲ هزار آلبوم توسط دانش آموزان 
ساخته شده و به خانواده شهدا تقدیم شده است. ضمن اینکه تولیدات هنری 

فاخر ۲۴ هزار شــهید تهیه و ۲ اثر مهم به رهبر انقلاب هدیه داده شد. همچنین 
۲۳۷ عنوان کتاب، ۸۵ فیلم و مستند تهیه شده است.

فدا با بیان اینکه در رویداد اصلی کنگره که ســه ۳ شب در مصلی برگزار شد ۵۰ 
هزار نفر حضور پیدا کردند، تصریح کرد: این کار، حاصل همکاری و همراهی همه 
عوامل کنگره در سطح استان بود که به گواه مسئولان، فاخرترین برنامه در کل 

کشور، برنامه کنگره شهدای اصفهان بود.
وی تصریح کرد: برخی حاشیه سازی و بی انصافی کردند اما ما بدون توجه به 
این حواشی کار خود را ادامه دادیم چون رهبر انقلاب فرمودند احیا کنندگان نام 
شهدا جز جهادگران فی سبیل ا... هســتند، ایشان در خصوص کنگره فرمودند 
نشانه های استمرار رشته های شــهادت را کنگره می تواند به مردم نشان دهد و 

این کار انجام شد.
فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( اســتان اصفهان گفت: ایشان همچنین بر 
معرفی یاد و سبک زندگی شهدا و عملکرد آنان تاکید کردند و گفتند اگر شهید 
کاظمی را معرفی می کنند جمع بندی شــهید کاظمی، شهید حججی می شود. 
ما امروز جوانان زیادی داریم که آماده جان فشــانی برای انقلاب و جمهوری 

اسلامی هستند.
وی با بیان اینکه رهبر انقلاب تاکید کردند که بهتریــن کارگردان ها را بیاورید و 
یک کار فاخر بســازید گفت: کار خوب هزینه دارد، همین جا دعوت می کنیم از 
کسانی که می توانند کار هنری فاخر ارائه دهند حضور پیدا کنند. امیدواریم سال 
آینده بتوانیم چنین رویدادی را با کمک مسئولان، هنرمندان و دست اندرکاران، 

در میدان امام )ره( برگزار کنیم.
فدا با بیان اینکه هزینه زیادی در مصلای نماز جمعه شده است، گفت: به این 
نباید بسنده کرد که هفته ای یک بار نماز جمعه در این مکان استفاده شود بلکه 

باید از ظرفیت و قابلیت های این مکان استفاده کرد.
وی با بیان اینکه همــکاری و هم افزایی جواب می دهد گفت: به داشــته های 
استان، هنرمندان، صاحب نظران، متخصصان، کارگردانان و همه کسانی که ما 

را در این کنگره یاری کردند باید توجه بیشتری شود.
فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان با بیان اینکه این کنگره بین 
۱۵ تا ۱۸ میلیارد تومان هزینه داشــت، گفت: ۵۰ درصد این هزینه سرمایه ای 
شد، یعنی وسایلی ماندگار برای دیگر برنامه ها خریداری شده است، ۵۰ درصد 
دیگر نیز خرج کار اجرایی شــد که بســیار بزرگ بود و در امنیت کامل با حضور 

هزاران نفر از مردم برگزار شد.
وی با بیان اینکه ما نخ تســبیح این مجموعه بودیم و امیدواریم شورای شهر 
در دوره بعد نیز همین گونه به ما کمک کند، خاطرنشــان کــرد: برنامه دوم نیز 
امکانات و ظرفیت های زیرســاختی که قابلیت اســتفاده چندین ساله را دارد 
خریداری شــده اســت. این محل، می تواند در مناســبت های مختلف مورد 
اســتفاده قرار گیرد و ظرفیت حضور ۱۰۰ تا ۱۲۰۰ نفــر را دارد. همه این امکانات 
در راستای کنگره شــکل گرفت که جا دارد از رئیس و اعضای شورای اسلامی 
شهر، شــهردار، معاونین، کارگردان، عوامل هنری، شهرداران مناطق، اصحاب 

رسانه تشکر کنیم.

فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( استان:

کنگره ۲۴ هزار شهید اصفهان هشتمین ترند رسانه ای شد

مفاد آراء
11/6 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  1403603020070008798 هيات  دوم موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای اســماعيل دهقانی فرزند جمشــيد بشماره 
شناسنامه 11  صادره از در یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی  به مساحت 
1463/20 متر مربع قسمتی از پلاک شماره  4  اصلی واقع در یزدآباد بخش 9 خریداری از 

مالک رسمی  احمد ميرزا مسعود محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/01                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/16
م الف: 1867686  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/7 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر با آراء صادره هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
 فاقد سند رســمی مســتقر در ثبت نياســر تصرفات مالکانه متقاضی محرز گردیده است

 لذا مشــخصات متقاضيان و ملک مورد تقاضا به شــرح ذیل جهت اطــلاع عموم در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميگردد و در صورتی که افراد نســبت به صدور سند مالکيت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند از تاریخ انتشار اولين نوبت آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک نياســر ارائه و پس از اخذ رسيد ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تسليم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکــور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکيت صادر 
 خواهد شــد همچنين صدور ســند مالکيت مانــع مراجعه معترضين بــه محاکم قانونی

 نخواهد بود .
 1. رای شــماره 140360302248001922 مورخ 1403/10/10 هيــات اول موضوع

  قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مســتقر 
 در واحــد ثبتی حــوزه ثبــت ملک نياســر تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضی

 آقای محمــد منصوری فرزنــد علی اقا نســبت به ششــدانگ قطعه زميــن مزروعی 
با کاربری کشــاورزی بــدون درج هيچگونه اعيانــی بمســاحت 2444.58 متر مربع 
 مفروز و مجزی از پلاک 114 اصلی واقع در ســور آباد جزء بخش 6 حوزه ثبتی نياســر.

 مالک اصلی 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/01                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/16
م الف: 1867410 احسان زارع رئيس اداره ثبت اسناد و املاک نياسر   

مفاد آراء
11/8 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140360302018003727 مورخ 1403/10/05 هيأت اول/دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی خانم ليلا 
طغيانی فرزند غلامعلی بشماره شناسنامه 1809 صادره از اصفهان نسبت به شش دانگ 
یک باب ساختمان به مساحت 74 متر مربع از قسمتی از پلاک 16 فرعی از 389 اصلی واقع 
در اصفهان دولت آباد خيابان طالقانی بخش 16 حوزه ثبت ملک دولت آبادبرخوار خریداری 
به موجب سند ابتياعی به شــماره 3957-1403/02/18 دفتر 451 اصفهان ثمينه اعيانی 

مالکيت متقاضی ليلا طغيانی محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/01                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/16
م الف : 1867022 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار

فقدان سند مالکیت
 11/9 موضــوع آگهی فقدان ســند مالکيت پــلاک 54 فرعــی از 10 اصلی بخش 2، 
فاطمــه و معصومــه و محمــد خواجــه عليجانــی فرزندان علــی باســتناد یکبرگ 
 استشــهاد محلی که هویت و امضاء شــهود رســما« گواهی شــده مدعی اســت که

 بــه ترتيــب فاطمــه و معصومــه تمامت شــش هفتــم و محمــد یــک دانگ و 
 پنج هفتم دانگ مشــاع از ششــدانگ پــلاک 54 فرعــی از 10 اصلــی در گلپایگان 
و    140020302010002297 لکترونيکــی  ا دفتــر  در  کــه  دو  بخــش 
فاطمــه  بنــام   140020302010002295 و   140020302010002299
 و معصومــه و محمــد فرزنــدان علــی ثبــت و ســند صــادر و تســليم گردیــده

 و معاملــه دیگری هم انجام نشــده  اســت. نحوه گم شــدن یــا از بين رفتن ســند: 
 اسباب کشــی ازبين رفته/ مفقود شــده اســت چون در خواســت صدور المثنی سند
  مالکيت نامبرده را نمــوده طبق تبصره یک اصلاحی ماده 120 آئيــن نامه قانون ثبت

  مراتــب آگهــی مــی شــود کــه هــر کــس مدعــی انجــام معاملــه غيــر از 
آنچه در این آگهی ذکرشده( نسبت به آن یا وجود ســند مالکيت مزبور نزد خود باشد از 
 تاریخ انتشار این آگهی تا ده روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا« ضمن ارائه

 اصل ســند مالکيت و ســند معامله تســليم نماید تــا مراتب صــورت مجلس و اصل 
 ســند به ارائه مســترد گردد. اگر ظــرف مهلت مقرر اعتراضی نرســد یــا در صورت
 اعتراض اصل سند ارائه نشــود المثنی ســند مالکيت مرقوم صادر و به متقاضی تسليم 

خواهد شد.  
م الف 1867452 

محمد سلمانی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گلپایگان از طرف الهه نادری

مسکوت ماندن یک مصوبه و بلاتکلیفی پادنا؛ 

دِنای بی دفاع



به گزارش ایسنا، فدراسیون تاریخ و آمار، برترین لیگ های جهان را در سال ۲۰۲۴ میلادی اعلام کرد و بر این اساس لیگ برتر فوتبال ایران با ۲۴۰ امتیاز در رده ۶۸ 
جهان دارد. نکته جالب اینکه در این رده  بندی لیگ های جزایر فارو، تانزانیا و کوزوو بالاتر از لیگ برتر ایران قرار دارد.

سری آ ایتالیا برای سیزدهمین بار در تاریخ رتبه بندی سالانه فدراســیون تاریخ و آمار که از سال ۱۹۹۱ آغاز شد، بهترین لیگ جهان شناخته شده است. لالیگای 
اسپانیا با یک پله صعود بالاتر از لیگ برتر انگلیس به رتبه دوم صعود کرده است و لیگ برزیل چهارم است.

سری آ ایتالیا، لالیگای اسپانیا، لیگ برتر انگلیس، لیگ برزیل، بوندسلیگای آلمان، لیگ آرژانتین، لیگ برتر پرتغال، لیگ یک فرانسه، لیگ بلژیک و لیگ هلند 
به ترتیب در این رده بندی از اول تا دهم قرار گرفته اند. 

در بین کشورهای آسیایی لیگ برتر ایران بعد از لیگ های ژاپن، عربستان، کره جنوبی، امارات، چین و تایلند در رده هفتم قرار دارد.

لیگ برتر فوتبال ایران پایین تر از تانزانیا و کوزوو!

اعتراف ستاره ویلا: گل آرسنال درست بود!
واتکینز، ستاره استون ویلا، اعتراف کرد که از نظر او گل کای هاورتز به اشتباه مردود اعلام شده است.

 استون ویلا در چارچوب دیدارهای هفته بیســت و دوم رقابت های لیگ برتر انگلیس در ورزشگاه 
امارات روبروی آرسنال به میدان رفت و دو تیم پس از ۹۰ دقیقه تلاش به تساوی ۲-۲ رضایت دادند 
تا شاگردان میکل آرتتا بار دیگر از کسب پیروزی در این فصل بازبمانند. در فاصله سه دقیقه تا پایان 
وقت قانونی این بازی بود که شوت میکل مرینو با برخورد به کای هاورتز وارد دروازه شد اما داور بازی 
و کمک داور ویدیویی اعلام کردند که این گل به دلیل خطای هند مردود است، تصمیمی که با اعتراض 
شدید بازیکنان و کادر فنی آرسنال هم همراه شد. واتکینز در گفتگو با اسکای اسپورت درباره بازی 
شب گذشته اظهار داشــت: »وقتی دوباره صحنه را دیدم، خیلی مطمئن نیستم. فکر می  کنم این 
صحنه به سود ما شــد چون اگر این اتفاق برای خودم رخ می داد خیلی ناراحت و ناامید می شدم. 
از این زاویه مطمئن نیستم که کمک داور ویدیویی تصمیم درستی گرفته باشد. ما می دانستیم که 
آرسنال یارگیری نفر به نفر دارد و گابریل هم یار من بود. سعی کردیم در دفاع با همین سیستم پیش 
برویم و چند باری در نیمه اول بهتر از حریف عمل کردیم. فرصت هایی برای گلزنی داشتیم و آرسنال 

همیشه باز بازی می کند اما در نهایت بازی مساوی تمام شد.«

بر سر لوا چه آمده است؟
مهاجم لهســتانی در ۹ هفته اخیر در لالیگا تنها دو گل برای بارســا به ثمر رســانده اســت. روبرت 
لواندوفسکی سومین فصل حضورش را در بارســا تجربه می کند. با آنکه این مهاجم لهستانی در 
فصل جاری عملکرد خوبی در بارسلونا داشته اما افت او در هفته های اخیر سبب شده است بارسلونا 
امتیازهای زیادی را از دست بدهد. لوا در دیدار مقابل ختافه از ابتدا در ترکیب اصلی تیمش بود و در 
دقیقه ۸۱ تعویض شد. او در این بازی هیچ شوتی در چارچوب دروازه حریف نداشت.  لواندوفسکی 
طبق آمار منتشرشده در یازده هفته ابتدایی لالیگا در این فصل ۱۴ گل به ثمر رساند اما در ۹ هفته اخیر 
تنها دو گل زده اســت. او در این فصل ۱۶ گل در لالیگا به ثمر رسانده و همچنان در رتبه اول فهرست 
گلزنان این رقابت ها قرار دارد. لواندوفسکی ۳۶ساله تا پایان فصل جاری با بارسلونا قرارداد دارد و 
طبیعی است که آبی اناری ها به دنبال جایگزینی برای او باشند. بارسلونا فصل جاری لالیگا را توفانی 
آغاز کرد اما رفته رفته نتایجش ناامیدکننده شــد و با قرارگرفتن در رده سوم، نیم فصل نخست را به 
پایان رساند. البته آبی اناری ها با پیروزی قاطع برابر رئال مادرید قهرمان سوپرجام شدند. بارسلونا 
سه شــنبه دوم بهمن باید در لیگ قهرمانان اروپا به مصاف بنفیکا برود. لواندوفسکی که ۱۰۱ گل در 
۱۲۶ بازی در لیگ قهرمانان اروپا به ثمر رسانده اســت می تواند شمار گل هایش را در این رقابت ها 

افزایش دهد.

گواردیولا: کاش دی بروینه هم مثل هالند بماند
پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی، امیدوار است که تمدید قرارداد بلند مدت ارلینگ هالند باعث 
شود که کوین دی بروینه هم به حضورش در این تیم ادامه دهد.  قرارداد دی بروینه با منچسترسیتی 
در پایان فصل جاری به اتمام می رســد و هنوز خبری از امضای قرارداد جدید نیست. این در حالی 
است که به نظر می رسد این بازیکن توانسته است پس از فصل سختی که به دلیل مصدومیت های 
متعدد و طولانی پشت سر گذاشت بار دیگر به دوران اوجش نزدیک شود. همکاری درخشان او با 
هالند در دو فصل گذشته یکی از دلایل اصلی قهرمانی منچسترسیتی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان 
بود و به نظر می رسد که تمدید قرارداد طولانی مدت هالند با سیتی تا سال ۲۰۳۴ باعث شده است که 
گواردیولا به ادامه حضور این ستاره بلژیکی در سیتی امیدوار شود. سرمربی سیتی در پاسخ به سوالی 
درباره احتمال تمدید قرارداد دی بروینه به سایت این باشگاه گفت:» البته که این اتفاق می تواند رخ 
دهد. کوین در شرایط فیزیکی رو به بهبودی است. او به خوبی از این موضوع خبر دارد. خودش هم 

می گوید که احساس بهتری نسبت به قبل دارد.«

دیدگاه

کریم باقری »مبصر« ۱۸ 
میلیاردی پرسپولیس!

پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس با انتقاد 
از عملکرد مدیرعامل و سرمربی این تیم و رقم 
زدن اوضاع نابســامان گفت: کریم باقری باید 
همان ابتدا اعلام می کرد حاضر نیســت یک 
بازی هم سرمربی سرخپوشــان باشد. بهروز 
ســلطانی گفت: آقای کریم باقری شــما اگر 
نمی خواهید سرمربی شوید، از همان ابتدا به 
مدیران باشگاه بگویید که حتی در یک بازی هم 
عهده دار هدایت تیم نمی شوم. اگر می خواهید 
»مبصر« شــوید همین موضوع را اعلام کنید. 
بگویید کــه من می خواهم نقــش مبصر را در 
تیم داشته باشیم و یک گوشــه بایستم و ۱۸ 
میلیارد تومان حقوقم را دریافت کنم. هر فردی 
سرمربی می شــود می رود اما کریم باقری در 
جایگاه خود قرار دارد. او باید در همان ابتدا اعلام 
می کرد که به هیچ وجه هدایت پرسپولیس را 
تا زمانی که سرمربی جدید این تیم مشخص 
نشــده، قبول نمی کنم. من از هــواداران یک 
سوال دارم و این اســت که نقش کریم باقری 
در تیم را بــه من بگویند. او خاطرنشــان کرد: 
کریم باقری اســطوره فوتبال ایران اســت و 
یکی از باشــخصیت های فوتبال کشــورمان 
محسوب می شود. اما بعد از ۷، ۸ سال حضور 
متوالی در پرسپولیس یک فصل از تیم دور بود 
و حالا مجدد بازگشته و نقش یک مبصر را ایفا 
می کند. او فردی بسیار زرنگ و باهوش و فهم 
اســت. ماه بهمن برای تیم پرســپولیس ماه 
مرگ است، بازی های سختی مقابل تراکتور، 
ســپاهان، النصر، الهلال عربستان و… داریم 
و با بازیکنان »پیری« که پرسپولیس دارد به 
جایی نمی رســد. ما بارها به درویش یادآوری 
کرده ایم که امثال علی علیپور و آل کثیر به درد 
پرسپولیس نمی خورند و تا پیش از شروع نیم 
فصل دوم بازیکنان جدید برای پرســپولیس 
جذب کند. سلطانی ادامه داد: دو دیدار پایانی 
نیم فصل اول مقابل خیبر و هوادار و به خصوص 
دیدار با هوادار که موفق شدیم پنج گل به ثمر 
برسانیم، ما را گول زدیم. اگر تیم خوبی داریم 
خب پنج گل هم به سپاهان بزنیم اصلًا پنج گل 

هم نه، دو گل وارد دروازه این تیم کنیم. 

فوتبال جهان

عکس خبر

حادثه برای فرزند 
سرپرست ذوب آهن

در فاصلــه یک روز تا بــازی ذوب آهن 
مقابل پرســپولیس در هفته شانزدهم 
لیگ برتــر، سرپرســت تیــم فوتبال 
ذوب آهن با خبر بدی مواجه شد. ظاهراً 
پســر حمید بابایی دچــار خونریزی 
مغزی شده و برای درمان در بیمارستان 
بستری شده اســت. فرزند بابایی در 
رشته کیک بوکسینگ فعال است و در 

کشور انگلیس زندگی می کند.

لژیونرهای ایران که در لیگ والیبال لهستان حضور دارند در لیست پرامتیازترین 
بازیکنان پلاس لیگا حضور دارند.

به گزارش ایسنا، در لیستی که از پرامتیازترین بازیکنان لیگ لهستان منتشر شده 

است، دو والیبالیست ایران بین پنج نفر اول حضور دارند. 
امین اسماعیل نژاد، قطر پاسور تیم ملی ایران و تیم اسکرا لهستان در ۲۰ بازی که 
انجام داده است، ۳۵۹ امتیاز کسب کرده و در رتبه چهارم امتیازآورترین بازیکنان 

پلاس لیگا حضور دارد.
این بازیکن ۳۳ امتیاز از طریق دفاع، ۲۱ امتیاز با ســرویس و بقیه امتیازات را با 

حمله به دست آورده است. 
میلاد عبادی پور، کاپیتان تیم ملی ایران و نوروید چستخووا هم در ۲۰ مسابقه ای 
که برای تیم خود انجام داده است، ۳۴۶ امتیاز به دست آورده و در جایگاه پنجم 

قرار دارد. 
کاپیتان تیم نوروید چســتخووا ۲۷ امتیاز در دفاع، ۲۴ امتیاز در سرویس و سایر 

امتیازاتش را در حمله کسب کرده است. 
مبین نصری، دیگر والیبالیست ایران در پلاس لیگا که در تیم آلورون زاویرچه توپ 

می زند، در این لیست که شامل ۱۸۱ بازیکن است، حضور ندارد. 

کورس لژیونرهای ایرانی در فهرست پرامتیازترین والیبالیست های پلاس لیگا

در نیم فصل نخست لیگ برتر فوتبال برخی بازیکنان صحنه های ویژه ای 
را در ذهن اهالی فوتبال ثبت کردند. به گزارش خبرگزاری ایمنا، نیم فصل 
دوم رقابت های لیگ برتر در آســتانه آغاز است و تیم های لیگ برتری 
پس از دو هفته اســتراحت آماده ۱۵ هفته حساس دوم فصل جاری 
خواهند شد. در نیم فصل نخست حواشی متعددی در فوتبال ایران رخ 
داد و همین موضوع موجب شــد اهالی فوتبال آنچنان که باید و شاید 
از کیفیت بازی ها رضایت خاطر نداشته باشند، اما با این وجود بعضی 
از بازیکنان با خلق صحنه های ویژه در جدال های حساس لحظه های 

فراموش نشدنی را در ذهن اهالی فوتبال ثبت کردند.

مهدی لیموچی
مهدی لیموچی، مهاجم جوان طلایی پوشان که در ابتدای فصل با نظر 
مستقیم مورایس به سپاهان آمد در هفته های ابتدایی عملکرد نه چندان 
مطلوبی از خود ارائه داد، اما در هفته های پایانی نیم فصل نخست زیر نظر 
کارترون به روزهای خوب بازگشت، این بازیکن در جدال با پرسپولیس 
و در حالی که بازی با تساوی یک بر یک در جریان بود گل سه امتیازی 
سپاهان را به ثمر رســاند. لیموچی دو هفته بعد برای تقابل با استقلال 
تهران در ترکیب اصلی طلایی پوشــان قرار گرفــت و مطابق با آنچه که 
هواداران طلایی پوش انتظار داشتند، نمایش مطلوبی از خود ارائه داد، 
این بازیکن با زدن گل تســاوی در دقایق پایانی نیمه دوم از شکســت 
ســپاهان برابر آبی های پایتخت جلوگیری کرد. لیموچی در نیم فصل 
نخست لیگ برتر در ۱۲ بازی برای تیم خود به میدان رفته و چهار گل نیز 
به ثمر رسانده است، اما بدون تردید گلزنی وی در دو هفته متوالی برابر 
ســرخابی های پایتخت این بازیکن را تبدیل به یکی از چهره های ویژه 

نیم فصل نخست کرده است.

استیون انزونزی
استیون انزونزی یکی دیگر از بازیکنانی است که خرید وی در سپاهان 
با سروصدای بسیاری همراه بود، چراکه این بازیکن سابقه قهرمانی با 
تیم ملی فرانسه در جام جهانی قطر را در کارنامه خود ثبت کرده بود، پس 
از گذشت مدتی عملکرد ضعیف انزونزی مورد انتقاد هواداران سپاهان 
قرار گرفت، اما بررسی آمار این بازیکن نشان می دهد وی عادت دارد در 
تقابل های حساس برای طلایی پوشان در نقش یک آسمان خراش ظاهر 
شود. انزونزی در تقابل سپاهان با نساجی و در شرایطی که طلایی پوشان 
با نتیجه یک بر صفر از رقیب خود عقب افتاده بودند با یک ضربه ســر 
ارسال محمد کریمی را تبدیل به گل کرد تا این جدال برای سپاهان یک 
امتیاز داشته باشد. انزونزی در سوپرجام نیز با یک ضربه سر ارسال بلند 
آریا یوسفی را تبدیل به گل کرد و همین گل، پیروزی طلایی پوشان برابر 
پرسپولیس و البته قهرمانی آن ها را به همراه داشت، نکته جالب توجه 
این است که سپاهان پیش از این موفق به کسب سوپرجام نشده بود 
و انزونزی با یک ضربه ســر تنها جای خالی ویترین افتخارات داخلی 

سپاهان را پر کرد.

مجید علیاری
مجید علیاری یکی دیگر از بازیکنانی به شــمار می رود که در نیم فصل 

نخست لیگ برتر صحنه ای جالب را در ذهن اهالی فوتبال خلق کرد.
در هفته نخســت رقابت های لیــگ برتر محمد ربیعی بــرای جدال با 
پرسپولیس نام این بازیکن را در ترکیب ابتدایی خود قرار داد و نتیجه 
این اعتماد را نیز خیلی سریع دید. علیاری پس از به صدا در آمدن سوت 
آغاز مســابقه و در دقیقه یک موفق به باز کردن دروازه قرمزپوشان شد 
و آماری بی نظیر را در لیگ بیســت وچهارم به نام خود ثبت کرد. اگرچه 
این جدال با تساوی یک بر یک به پایان رسید، اما علیاری در نخستین 
بازی فصل جاری، نخستین گل یک امتیازی خود را برای ذوب آهن به 
ثمر رساند تا برای همیشــه عدد یک را در ذهن هواداران پرسپولیس و 

ذوب آهن به عددی خاطره انگیز تبدیل کند.

مسعود جوما
مسعود جوما یکی دیگر از بازیکنانی اســت که در بازی نخست خود با 
پیراهن استقلال نمایش قابل توجهی را از خود ارائه داد، این بازیکن در 
نخستین تجربه خود مقابل سپاهان قرار گرفت و موفق شد دروازه پیام 
نیازمند را باز کند، اما تعلل مدافعان آبی پوش موجب شد گل این بازیکن 

برای استقلال تنها یک امتیاز را به همراه داشته باشد. به طور کلی مسعود 
جوما نشان داد می تواند در خط حمله استقلال عملکرد خیره کننده ای 
داشته باشد و تنها باید به وی اعتماد شــود؛ حالا باید دید این بازیکن 

در نیم فصل دوم تا چه میزان خط حمله آبی پوشان را بیمه خواهد کرد.

آلکسیس گندوز
آلکسیس گندوز، سنگربان باتجربه پرسپولیس یکی دیگر از چهره های 
ویژه نیم فصل نخست لیگ برتر است، چراکه وی عملکرد قابل توجهی 
در چارچوب دروازه پرسپولیس از خود ارائه داده و به همین دلیل به یکی 
از مهره های ثابت این تیم تبدیل شده اســت، با این وجود گندوز ثابت 
کرده است در مصاف های حساس آنچنان که باید و شاید مورد اطمینان 
نیســت. این بازیکن در تقابل با ســپاهان در هفته دوازدهم لیگ برتر 
دو مرتبه به رقیب پرمهره پرســپولیس اجازه گلزنی داد و در سوپرجام 
نیز خیلی زود مغلوب ضربه سر اســتیون انزونزی شد و با همین یک 
گل جام را تقدیم طلایی پوشــان کــرد، بنابراین ایــن بازیکن به دلیل 
ضعف هایی که مقابل حریفانی همچون سپاهان از خود نشان داده، یکی 
از چهره های ویژه پرسپولیس در نیم فصل نخست است و بدون تردید 

از این پس عملکرد وی زیر ذره بین هواداران قرمزپوش خواهد بود.

تلاش  نامزدهای »مشکل دار« ریاست فدراسیون فوتبال برای 
گرفتن تاییدیه!

برخی نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال تلاش های زیادی برای رفع مشکلات خود جهت حضور در 
جمع افراد نهایی دارای صلاحیت دارند. به گزارش خبرنگار مهر، انتخابات فدراسیون فوتبال ایران در حالی 
یازدهم اسفندماه سال جاری برای تعیین رئیس و هیئت رئیسه برگزار می شود که طبق اعلام دبیرکل 
مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال پنج نفر با کسب حداقل پنج امضا از اعضای مجمع عمومی توانستند 
مدارک خود را کامل کنند تا در کمیته بدوی و سپس استیناف فدراسیون فوتبال مورد بررسی نهایی قرار 
بگیرند. هدایت ممبینی دبیرکل فدراسیون اعلام کرد: بر اســاس آرای مأخوذه ثبت شده، مهدی تاج با 
۴۷ پیش رأی، حیدر بهاروند با ۱۱، علی کفاشیان و شهاب الدین عزیزی خادم هر یک با ۷ رأی و حسن 
)امیر( عابدینی با ۶ رأی حائز شرایط برای نامزدی ریاست فدراسیون فوتبال هستند. همچنین ۱۴ نامزد 
برای تصدی پست نمایندگی باشگاه ها ثبت نام کردند که دو کرسی دارند. تعداد ۲۰ نامزد نیز جهت پست 
نمایندگی هیأت های فوتبال هســتند که آنها نیز دو صندلی دارند و ۴۱ نفر نیز نامزد کارشناسی شدند. 
کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال در حالی جلسه های خود را برای بررسی صلاحیت نامزدها آغاز 
کرده است که برخی نامزدهای ریاست فدراسیون پیگیر حل و فصل پرونده های خود در مراجع قضایی 
و سایر نهادها هستند. چند نامزد حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال دارای پرونده هایی هستند که در 

صورت شفاف نشدن آنها و نگرفتن رضایت نهادهای نظارتی، حضورشان در انتخابات تایید نخواهد شد.

مهدی طارمی چندمین بازیکن ارزشمند فوتبال جهان است؟
مهدی طارمی به دلیل عملکرد ضعیفی که در فصل جاری در تیم اینتر از خود به نمایش گذاشــته است 
نتوانست در بین ۱۰۰ بازیکن ارزشمند سری آ قرار بگیرد اما در بین ۲۰۰ بازیکن برتر حضور دارد. به گزارش 
خبرنگار مهر، زمانی که مهدی طارمی از تیم فوتبال پورتو به اینتر پیوســت در سایت ترانسفرمارکت، که 
داده های مربوط به نقل و انتقالات و ارزش بازیکنان را بررسی می کند، ارزشی در حدود ۱۰ میلیون یورو 
داشت. این مهاجم ایرانی در اوج دوران حضور خود در پورتو ارزش ۲۰ میلیون یورو را هم برای خود ثبت 
کرده بود اما از زمانی که به سری آ رفت و به دنبال عملکرد ضعیفی که از خود به نمایش گذاشت این ارزش 
دچار افت شد و در حال حاضر، طارمی حدود ۸ میلیون یورو ارزشگذاری شده است. این مبلغ که کم ارزش 
ترین میزان برای طارمی از ســال ۲۰۲۰ )اواخر حضور در تیم ریو آوه پرتغال( است موجب شده او صد و 
شصتمین بازیکن ارزشمند سری آ لقب بگیرد و در بین تمام تمام بازیکنان جهان در رده ۱۲۷۸ بایستد. 
این بازیکن همچنان گران قیمت ترین بازیکن ایرانی است و در بین تمام مهاجمان جهان در رده ۱۷۲ قرار 
دارد. علاوه بر این، طارمی در بین بازیکنان اینتر هم جایگاه پانزدهم را به خود اختصاص داده است. در بین 

بازیکنانی که متولد سال ۱۹۹۲ هستند مهدی طارمی در رده ۲۴ قرار دارد.

پدیده عجیب در پرسپولیس؛ او نه گل می زند نه می رود!
لوکاس ژوائو به دردسر جدید پرسپولیس تبدیل شــده و از فرصت هایش در زمین هم بهره ای نمی برد.  
زمانی که پرسپولیس مقابل سپاهان نیاز مبرمی به گلزنی داشــت و کار برای این تیم در سوپرجام گره 
خورده بود، کریم باقری در خط حمله لوکاس ژوائو را به جای عیسی آل کثیر وارد زمین کرد. حضور لوکاس 
در این بازی حساس در شرایطی رقم خورد که در هفته های گذشــته بحث در مورد جدایی او بسیار بالا 
گرفته بود اما قرارداد سنگین دلاری این بازیکن سبب شد کار برای مدیران باشگاه برای تصمیم گیری در 
مورد او اصلا راحت نباشد. لوکاس ژوائو در بازی سپاهان کاملا یک بازی خنثی و بی اثر بود. بازیکن ۱۹۲ 
سانتی متری سرخ ها حتی نمی تواند از قد بلند خود بهره ببرد و روی توپ های هوایی نیز اثرگذار نیست. 
بسیاری تصور می کردند درخشش لوکاس ژوائو در سوپرجام می تواند روی ادامه کار او در پرسپولیس 
تاثیر داشته باشد اما این بازیکن بازهم ناامید کننده نشان داد و فعلا نامش در لیست بلند بالای مهاجمان 
خارجی بی کیفیت باشگاه قرار داد. لوکاس پدیده عجیبی است که نه گل می زند و نه به همین راحتی ها 
حاضر به فسخ می شود. این بازیکن با قرارداد سنگین ۸۰۰ هزار دلاری به چالش بزرگی تبدیل شده است. 

مستطیل سبز
دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱

لحظه های خاص نیم فصل نخست لیگ برتر با بازیکنان خاص

فراموشنشدنیها



پروژه های پیشنهادی ۱۴۰۴ منطقه ۱۰ اصفهان اعلام شد
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان، اهم پروژه های پیشنهادی سال آینده این منطقه را اعلام کرد.

محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به پروژه های پیشنهادی سال آینده منطقه ۱۰ 
شهرداری اصفهان اظهار کرد: در حال حاضر این پروژه ها اعلام شده و در صف تأیید است.

وی افزود: احداث ادامه خیابان شهید کشــاورز محله هفتون، ساماندهی ورودی شهر از محله حصه 
حدفاصل خیابان شهید رئیسی تا تقاطع غیر همســطح آفتاب، احداث خط کلکتور حدفاصل میدان 
معراج تا خیابان خواجه عمید، احداث ســپتیک در زیرگذر اتوبان شــهید آقابابایی، احداث منبع آب 
پارکینگ پارک لاله واقع در خیابان قدس، احداث خیابان حدفاصل میدان شش راه تا پل قهجاورستان، 
ساماندهی ترافیکی رفیوژ میانی خیابان پروین )تقاطع پروین-جی(، آسفالت رینگ سوم ترافیکی، 
توسعه باغ بانوان طلوع و احداث شبکه روشنایی پارک گلستان خواجه عمید از جمله این پروژه ها است.

مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان تاکید کرد: توســعه انرژی های تجدید پذیر، احداث منبع آب پل 
آزادگان، پیاده روسازی خیابان لاله حدفاصل باقوشخانه تا میدان لاله، ساماندهی مادی راران )با تاکید 
بر افزایش نفوذپذیری بستر(، ایمن سازی و ساماندهی معابر پارک لاله، تملک و بازگشایی گلوگاه و 
روان بخشی بافت محلات، بهسازی سرویس بهداشــتی پارک پروین، بهسازی سرویس بهداشتی 
پارک لاله، باززنده سازی سر دهانه مادی راران ابتدای سروش و زیباسازی برج دودکش واقع در پارک 

فروزان از دیگر پروژه های پیشنهادی سال آینده این منطقه است.
صیرفی نژاد گفت: سایر پروژه های پیشنهادی سال آینده این منطقه شامل احداث محوطه چندمنظوره 
میدان هفت تیر، پیاده روسازی کوی مصلی، پیاده روسازی باند غربی خیابان خواجه عمید جنوبی، 
کانال هدایت و جمع آوری آب های سطحی در کنارگذر بزرگراه شهید آقابابایی، نصب آسانسور بر روی 
پل های عابر پیاده خیابان پروین، احداث فضای سبز حاشیه خیابان شهید خزایی، تجهیز و تعمیر تالار 
هنر، باغ بانوان طلوع، ورزشگاه زیتون، فرهنگسرای استاد شریعت و ورزشگاه گل نرگس، دوربین نظارت 
تصویری خیابان دشتستان-آل خجند، مصلی- فرسان، تالار-صباحی و زیرپل احمدآباد، پیرایش 
شهری چهارراه آل خجند و چهارراه صباحی، تملک پارکینگ مجاور ساختمان شهرداری منطقه و احداث 

فضای سبز محله حصه می شود.
وی ادامه داد: اتصال خیابان شــهید رئیســی به پارک حصه، اجرای نقش برجســته محله حصه، 
پیاده روسازی خیابان میرزای شیرازی، اصلاح هندسی راستگرد خیابان اوحدی به شیخ طوسی غربی 
و راستگرد خیابان اوحدی به مصلی، ساماندهی پارک اردیبهشت، روکش و ترمیم آسفالت معابر محله 
هفتون، توسعه زیرساخت های شهرهوشمند-شبکه و ارتباطات )اصلاح و ارتقای شبکه ارتباطی فیبر 
نوری(، تملک خیابان عسگریه دوم حدفاصل خیابان پروین تا سپیده کاشانی، تصفیه خانه پساب 
سلامت )پل تمدن( برای تأمین آب فضای سبز، تملک ادامه خیابان شیرازی تا خیابان لاله و تملک 

کمربندی شمالی حدفاصل بزرگراه شهید آقابابایی تا محدوده منطقه ۱۵ از دیگر پروژه ها است.

 ساخت ۴ منبع آب در منطقه ۴ اصفهان برای مدیریت
منابع آبی

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان با اشاره به پیشرفت پروژه ساخت چهار منبع آب در این منطقه گفت: 
تکمیل این پروژه گام مهمی در مدیریت منابع آبی، حفظ فضای سبز و ارتقای زیرساخت های منطقه 

خواهد بود.
محسن زمانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به پیشرفت چشمگیر پروژه ساخت چهار منبع آب در 
منطقه ۴ شهرداری اصفهان اظهار کرد: ساخت دو منبع از این پروژه به پایان رسیده و دو منبع دیگر نیز 

با پیشرفت فیزیکی بیش از ۸۰ درصد در مراحل پایانی ساخت قرار دارد.
وی افزود: این پروژه ها که با هدف ذخیره سازی آب برای آبیاری فضای سبز منطقه اجرا می شود، شامل 

سه منبع با ظرفیت ۵۰۰ مترمکعب و یک منبع با ظرفیت ۱۰۰۰ مترمکعب است.
مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان تاکید کرد: مجموع ظرفیت این منابع به ۲۵۰۰ مترمکعب می رسد و 

هزینه ای بالغ بر ۳۳ میلیارد تومان برای اجرای آن اختصاص یافته است.

لایحه بودجه ۱۴۰۴ شهرداری اصفهان به شورا تحویل شد؛ 

سهم ۶۱ درصدی امور زیست محیطی از بودجه

با حضور شــهردار اصفهان لایحه بودجه ۴۷ هــزار میلیارد تومانی 
شهرداری اصفهان و سازمان ها و شــرکت های وابسته برای سال 

۱۴۰۴ تقدیم شورای اسلامی شهر شد.
به گزارش خبرنگار مهر، علی قاسم زاده شــهردار اصفهان در صد 
و شصت و دومین جلسه علنی شورای اســلامی شهر اصفهان، با 
ارائه لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ شهرداری اصفهان به شورا اظهار کرد: 
چهارمین بودجه در این دوره از مدیریت شهری طبق تقویم تقدیم 
شورای اسلامی شهر شد و تلاش شــد که این تقویم رعایت شود 
تا این فرصت را برای شــورا در نظر بگیریم که تا قبل از پایان سال 
فرصت کافی برای بررسی بودجه در کمیسیون ها، تلفیق و صحن 

علنی برای تصویب لایحه نهایی داشته باشند.
وی گفت: تلاش کردیم هر سال زبان بودجه را شفاف تر و روان تر 
کنیم تا برای عموم قابل فهم و درک باشــد. از انواع ابزار آماری و 
نمودار و جداول استفاده شد و در سه سال گذشته و بودجه امسال 
متن پیچیده ای نداریم و سعی کرده ایم از پیچیده نویسی هایی که 
بودجه نویسان استفاده می کنند تا بعدها خود بتوانند تفسیر کنند 

استفاده نکنیم.

قاســم زاده گفت: تلاش کردیم بودجه امســال مانند سال های 
گذشته دانش محور باشد، همچنین تلاش کردیم تا برنامه محور 
عمل کرده و عدالــت مکانی را در توزیع بودجــه ببینیم، همچنین 

سعی ما بر عمل بر مبنای مشارکت محوری بوده است.
وی تأکید کرد: نگاه محله محوری در این بودجه نیز حفظ شــده 
است و سعی کردیم هوشمندمحوری را یکی از سیاست های حاکم 

بر بودجه بدانیم.
شــهردار اصفهان عنوان کرد: ۲ هزار و ۶۱۵ نفر ســاعت کار در این 
مدت برای تدوین بودجه انجام شــد که قابل تقدیر و ســتایش 

است.
وی با اشاره به چند ویژگی شــاخص بودجه گفت: در بودجه ۴۳ 
هزار میلیارد تومانی شهرداری مرکزی، مناطق و ناژوان نسبت ۷۰ 
به ۳۰ در حوزه عمرانی و جاری را رعایت کنیم. این بودجه نسبت به 
سال گذشته نیز ۴۳ درصد افزایش دارد که در بین سه سال گذشته 

کمترین درصد افزایش را دارد و معقول است.
قاســم زاده با بیان اینکه تمرکز بودجه مانند ســه سال گذشته بر 
مسائل زیست محیطی اســت، گفت: بودجه شامل ۳۹ درصد در 

حوزه حمل و نقل، ۲۲ درصد در حوزه خدمات شهری است که در 
مجموع ۶۱ درصد بودجه در حوزه مسائل زیست محیطی است.

وی گفت: در بودجه سال آینده، حوزه برنامه ریزی و توسعه سرمایه 
انسانی ۱۴ درصد، مالی اقتصادی ۱۳ درصد و فرهنگی ۶ درصد را 

به خود اختصاص داده اند.
شــهردار اصفهان تأکید کرد: ایمان دارم با تیم کارشناسی قوی در 
کمیســیون های تخصصی شــورا، خروجی بودجه سندی بسیار 
معتبر و متقن برای مدیریت شــهری در ســال ۱۴۰۴ خواهد بود 
و هر آنچه خروجی نهایی شورا باشــد برای ما قابل احترام و لازم 

الاجراست.
محمد نورصالحی رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به 
زمان بندی بررسی بودجه در شورا گفت: از امروز که لایحه بودجه 
به شورا رسید تا ســی ام بهمن فرصت داریم تا در تمام ایام کاری 
این سی روز، بودجه در کمیســیون ها و کمیسیون تلفیق جلسات 

صبح تا عصر بررسی شود.
وی افزود: به صورت همزمان لوایح درآمدی نیز تا ۱۵ بهمن جمع 

بندی و نهایی و برای هیأت انطباق ارسال می شود.

 تلاش کردیم هر سال زبان بودجه را شفاف تر و روان تر 
کنیم تا برای عموم قابل فهم و درک باشد. از انواع ابزار 
آماری و نمودار و جداول استفاده شد و در سه سال 
گذشته و بودجه امسال متن پیچیده ای نداریم و سعی 
بودجه نویسان  پیچیده نویسی هایی که  ز  ا کرده ایم 
استفاده می کنند تا بعدها خود بتوانند تفسیر کنند 

استفاده نکنیم.

با مسئولان
دوشنبه ۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۹ رجب  ۱۴۴۶ / ۲۰ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۸۱

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
در این اســتان ۲۲ ایستگاه ســنجش آلاینده های 
هــوا اســتقرار دارد که بخشــی در شــهر اصفهان 
و بخشــی توســط اداره کل محیط زیست استان 
در شهرســتان های واقــع در محدوده شــعاع ۵۰ 

کیلومتری شهر است.
به گزارش خبرگزاری ایمنا، منصور شیشــه فروش 
در آئین رونمایی از »ســامانه برخط پایش کیفیت 
هوا و صــوت« و طرح »امداد دوچرخــه« در ادامه 

رویداد »قصه آدم و هوا« که از بیست وششــم آذر 
»روز حمل ونقل و رانندگان« آغاز شده است و تا »روز 
هوای پاک« ادامه داشت، اظهار کرد: با اقداماتی که 
شــهرداری اصفهان انجام داده است، امروز شاهد 
رونمایی این ســامانه به همراه تجهیز ۱۳ ایستگاه 
ســنجش آلاینده هوا به سیستم های آنالایزر هوا و 

صوت بودیم.
وی با بیان اینکه این سیستم ها می تواند در اختیار 
شبکه پایش آلودگی هوای شهر اصفهان قرار گیرد، 
افزود: در اســتان اصفهان ۲۲ ایســتگاه سنجش 
آلاینده های هوا اســتقرار دارد که بخشــی در شهر 
اصفهان و بخشــی توســط اداره کل محیط زیست 
استان در شهرستان های واقع در محدوده شعاع ۵۰ 

کیلومتری شهر است.
مدیــر کل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان 
با اشــاره به اینکــه در بحث آلودگی هــوا وضعیت 
پیش بینی های جوی را هواشناسی انجام می دهد، 
گفت: اداره کل حفاظت محیط زیســت اســتان با 
استفاده از شبکه پایشــی که در اختیار شهرداری و 
محیط زیست است، ســنجش را انجام می دهد و 
اگر شــرایط خاص و اضطرار بود، در جلسه کارگروه 

اضطرار اعمال محدودیت هایی انجام می شود.
شیشه فروش تاکید کرد: اجرای سند جامع کاهش 
آلودگی هوای اصفهان می تواند بــه ما کمک کند تا 
دستگاه ها وظایف خود را در اجرای طرح های مؤثر 

برای پیشگیری انتشار آلاینده ها انجام دهند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبر داد

استقرار ۲۲ ایستگاه سنجش آلاینده های هوا در استان اصفهان

معاون شهردار اصفهان:

طرح های ترافیکی آزمایشی در شهر اصفهان اجرا می شود
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان گفت: در راستای بهبود ترافیک شهری در نقاط مختلف 
این کلان شهر به ویژه در محدوده چهارراه نقاشــی، تغییرات آزمایشی اعمال شده است که از جمله 
آن ها می توان به سلب امکان دورزدن در 
این محدوده اشــاره کرد. سعید ساکت 
در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا با اشــاره 
به مدیریت ترافیــک در محدوده طرح 
ترافیک اظهار کرد: خیابان خواجو که در 
لبه این طرح واقع شده است، به عنوان 
یک نقطه ارتباطی کلیــدی میان طرح 
ترافیک و رینگ دوم شــهری شناخته 
می شود؛ این خیابان به طور ویژه در ارتباط 
میان محــدوده طرح ترافیــک و رینگ 
دو شهری نقش اساســی ایفا می کند. وی افزود: طی روزهای اخیر تغییراتی در مدیریت ترافیک 
این منطقه از شهر به ویژه در تقاطع های مختلف اعمال شده است و یکی از نکات قابل توجه در این 
تغییرات، تعداد زیاد دوربرگردان های موجود در خیابان خواجو است، به گونه ای که اگر تقاطع های 
نزدیک چهارراه نقاشی و میدان خواجو را نیز در نظر بگیریم، تعداد دوربرگردان ها می تواند به ۸ عدد 
برسد. معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان تاکید کرد: حدود دو هفته پیش، موضوعی مطرح 
شد که در آن اقدامات آزمایشی در تقاطع های مختلف این خیابان صورت گرفت و این اقدامات با 
توجه به اینکه تنها یک خط عبوری در این محور وجود دارد، موجب افزایش تنش های ترافیکی شد؛ 
به ویژه در نقطه ای که در مقابل شهدای خواجو قرار دارد، تغییرات آزمایشی به طور قابل توجهی ایجاد 
شد. ساکت خاطرنشان کرد: در این نقطه از شهر اصفهان بعضی معابر با استفاده از جداکننده های 
ترافیکی مسدود و این مســدودیت ها در هر دو طرف مسیر اعمال شــد، اما این اقدامات موجب 
بروز مشکلات و تنش های ترافیکی در ســایر بخش ها نیز شد که برخی شهروندان از این تغییرات 
گلایه کردند و نگرانی هایی نسبت به تأثیرات آن ها بر روند ترافیکی منطقه دارند. وی افزود: خیابان 
خواجو در حال حاضر به عنوان یک خیابان محوری شناخته می شود که در آن تنوع کاربری خدماتی 
همچون کافی شاپ ها و رستوران ها مشاهده می شود و به همین جهت با مشکلاتی از جمله پارک 
دوبل خودروها روبه رو است. معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان تاکید کرد: در حال حاضر 
در خیابان خواجو تنها یک خط پارک و یک خط تردد وجــود دارد و توقف حتی به مدت چند ثانیه 
در این مسیر می تواند آسیب زیادی به روند ترافیکی وارد کند. ساکت با بیان اینکه در راستای رفع 
این مشکلات، هماهنگی هایی با پلیس راهور صورت گرفته و خودروهای ثبت تخلف در این منطقه 
به صورت مکانیزه فعال شده اســت، اظهار کرد: پلیس راهور قرار اســت طرح ویژه ای برای کنترل 
ترافیک در این خیابان انجام دهد که این اقدامات ممکن اســت چالش هایی را برای شهروندان 
به ویژه در زمینه پارکینگ و تردد ایجاد کند. وی خاطرنشان کرد: در بخش دیگری از تغییرات اخیر، در 
محدوده چهارراه نقاشی تغییراتی اعمال و امکان دور زدن از این مسیر سلب شده است که این اقدام 
بهبود روند ترافیکی این منطقه را به همراه داشته و این تغییرات نیز به صورت آزمایشی اجرایی شده 
است. معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با بیان اینکه کارکنان مسئول در حال برنامه ریزی 
برای طرح هایی مشــابه در دیگر نقاط شهری هســتند که یکی از این پروژه ها مربوط به روبه روی 
ترمینال کاوه است، اضافه کرد: اطلاع رسانی های لازم به شهروندان انجام خواهد شد و پس از طی 
مراحل مطالعاتی و اجرایی آزمایشــی، این طرح ها به نقد و بررسی گذاشــته خواهد شد. ساکت 
تصریح کرد: شهروندان می توانند نظرهای خود را از طریق سامانه ۱۳۷ اعلام کنند تا پیگیری های 
ویژه ای برای این موضوعات صورت گیرد و در صورت نیاز، تغییرات و اصلاحات لازم به طور مستمر در 

راستای بهبود شرایط ترافیکی منطقه انجام شود.

خبر روزاخبار

مدیر منطقه ۷ اصفهان خبر داد

آغاز نهضت ساماندهی 
فضاهای سبز منطقه ۷ 

اصفهان
مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان از آغاز نهضت 
فضای ســبز در این منطقه خبر داد و گفت: با 
توجه به اهمیت حفظ و گســترش فضاهای 
سبز شهری، شهرداری اقدامات ویژه ای را برای 
ساماندهی و نگهداری عرصه های فضای سبز 

در دستور کار قرار داده است.
 مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا با بیان اینکه فضای سبز به عنوان ریه های 
شــهر، نقش حیاتی در بهبــود کیفیت زندگی 
شهروندان ایفا می کند، اظهارکرد: این فضاها 
نه تنها به کاهش آلودگی هــوا و تعدیل دمای 
محیط کمک می کنند، بلکه به عنوان مکان هایی 
برای تفریح، آرامش و تعامــل اجتماعی نیز 
شناخته می شود. وی افزود: حفظ و گسترش 
فضای ســبز شــهری علاوه بر تأثیرات مثبت 
زیســت محیطی، به افزایش نشاط و سلامت 
روانی جامعه نیــز منجر می شــود، بنابراین، 
ســرمایه گذاری در توســعه و نگهــداری این 
فضاها، گامی ضروری برای ایجاد شهری پایدار 
و انسان محور است. مدیر منطقه ۷ شهرداری 
اصفهان با اشــاره به تلاش عوامل شهرداری 
و موفقیت هــای اخیر در این زمینــه گفت: از 
جمله ایــن اقدامات می توان به ســاماندهی 
و بهســازی پارک های میخک )۱۸۰ میلیون 
تومان(، باقوشــخانه )۱۵۰ میلیــون تومان(، 
توحید )۱۸۰ میلیون تومان(، سوزن چی )۱۳۰ 
میلیون تومان(، میلاد )۳۰۰ میلیون تومان(، 
بهشــت )۱۴۵ میلیون تومان(، فرهنگ ۱ و ۲ 
)۶۲۵ میلیون تومان(، شاهنامه )۴۰ میلیون 
تومان(، چشمه خونین )۸۰ میلیون تومان(، 
نبوت )۴۰ میلیون تومان(، رضا عباســی )۶۰ 
میلیون تومــان( و همچنین میدان حج )۱۷۰ 

میلیون تومان( اشاره کرد.
 ســلطان آقایی بیان کرد: ســاماندهی مادی 
فدن )۹۰ میلیون تومان(، خیابان شاهد )۲۵۰ 
میلیون تومان(، ورودی شهرداری )۷۰ میلیون 
تومان( و بیت الزهــرا )۳۰ میلیون تومان( نیز 

انجام شده است. 

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: با امکانات و دستاوردهای کنگره ۲۴ هزار شهید استان اصفهان می توان موزه ای ایجاد کرد که سال ها برای نسل های 
آینده باقی بماند. احمد شریعتی در صدوشصت ودومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان که با حضور ســردار فدا و ارائه گزارش کنگره ۲۴ هزار شهید استان 
اصفهان برگزار شد، با تشکر از دست اندرکاران برگزاری این کنگره اظهار کرد: در رویداد کنگره ۲۴ هزار شهید استان اصفهان دو شب حضور پیدا کردم که بسیار عالی بود؛ با 
توجه به اینکه فضا کم بود، جا دارد برنامه های بعدی در فضای بزرگ تر و جایی که دسترسی مردم بیشتر باشد، برگزار شود. وی با بیان اینکه با وجود نیروهای ارزشی و 
بیش از سه لشکر از اصفهان در دوران جنگ و دفاع مقدس، موزه دفاع مقدس نباید در فضایی محدود باشد، افزود: با امکانات و دستاوردهای این کنگره می توان موزه ای 
ایجاد کرد که سال های سال برای نسل های آینده باقی بماند تا آثار و تبعات رشادت هایی که امروز در جبهه مقاومت دیدیم به نسل جوان معرفی شود. عضو هیئت رئیسه 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: در دوره اخیر کارهای فاخری به نام شهدا برگزار و در هر کوچه ای تمثال شهدا قرار داده شده است که باید این موارد اطلاع رسانی شود. 
وی گفت: یادگاران زیادی همچون باشگاه افسران سنندج از زمان جنگ و رشادت اصفهانی ها باقی مانده است، پادگان لوله و توحید سنندج، دارخوین، شلمچه، قرارگاه 

شهید سورانی و رجایی که این مکان ها باید احیا شود تا نوجوانان و جوانان در اردوهای راهیان نور حضور پیدا کنند و با این رشادت ها آشنا شوند.

موزه دفاع مقدس اصفهان می تواند با امکانات کنگره ۲۴ هزار شهید استان احداث شود

عکس خبر

سال جاری ۲ میلیون 
و ۵۰۰ هزار اصله نهال در 
اصفهان کاشت شده است

مدیــرکل منابع طبیعــی و آبخیزداری 
استان اصفهان با بیان اینکه سال جاری 
دو میلیون و ۵۰۰ هزار اصله نهال کاشت 
شده است، گفت: اقدامات سال گذشته 
تجارب خوبی را در اختیار متولیان این 
طرح قرار داده اســت و امکان افزایش 

کشت نهال وجود دارد.
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مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان از بخش های مختلف شهرک علمی و 
تحقیقاتی اصفهان بازدید کرد. 

دکتر باقری دیــزج در این بازدید با تأکیــد بر اهمیت ارتبــاط میان صنعت و 
دانشگاه 

اظهارداشت: مدیریت علمی باید چرخه ای از منطق، تئوری و عمل را در بر گیرد. 
در حالی که تئوری ها در دانشگاه ها تولید می شوند، شهرک علمی و تحقیقاتی 
نقش حیاتی در تبدیل ایــن ایده ها به محصولات کاربــردی ایفا می کند. این 
فرآیند نه تنها موجب ارتقای صنعت می شــود، بلکه با بازخوردهای اصلاحی، 

تئوری ها را نیز بهبود می بخشد.
وی با اشاره به سرعت رشد درشــرکت پالایش نفت اصفهان و اهمیت تأمین 
فناوری های پیشرفته افزود: همکاری با شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
می تواند به تأمین منابع لازم و تسریع پروژه های کلیدی ما کمک شایانی کند. 
این تعامل، فرصتی برای بهره  گیری از توانمندی های شرکت های دانش بنیان 

و دستیابی به نوآوری های فناورانه فراهم می آورد.
دکتر ابطحی، رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان نیز ضمن خوشامدگویی 
به هیئت پتروپالایــش اصفهان، بر ضــرورت هم افزایی میان شــرکت های 

دانش بنیان و صنعت تأکید کرد.
 وی تصریح کرد: ظرفیت های موجود در شهرک می تواند پاسخگوی بسیاری از 
نیازهای فناورانه صنعت نفت و انرژی باشد و این تعامل می تواند دستاوردهای 

مهمی به همراه داشته باشد.
 همچنین بازدید از نمایشگاه توانمندی های شرکت های مستقر در شهرک علمی 
و تحقیقاتی، گفت وگو با نخبگان دانشگاهی و پژوهشگران برتر، و بررسی روند 

پیشرفت شرکت های موفق دانش بنیان از دیگر بخش های این رویداد بود.
در این بازدید 4 ساعته، دکتر ابطحی رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
با معرفی شرکت های پیشتاز در صنعت نفت، گاز و انرژی؛ خواستار ارتباط موثر 

پالایشگاه با این نهاد علمی، پژوهشی و صنعتی شد.

دکتر میثم اســتکی رئیس شبکه بیان کرد: در راســتای تکریم ارباب رجوع و 
تسریع در روند صدور و تمدید پروانه بهداشتی خودروهای حمل فرآورده های 
خام دامــی و نهاده های دام و طیور، از ابتدای ســال جــاری تاکنون بیش از 
180خودرو بازدید و تمامی مراحل ثبت مدارک و صدور پروانه بهداشتی توسط 

کارشناسان این شبکه صورت گرفته است.
رییس شبکه دامپزشکی شهرســتان نجف آباد در پایان افزود: کلیه رانندگان 
خودروهای حمل فرآورده های خام و نهاده های دامی جهت صدور و یا تمدید 

پروانه بهداشتی حمل می توانند به سامانه های دامپزشکی مراجعه نمایند.

پرسنل مخابرات خمینی شهر با اصغر فارقلیطیان، مدیر جدید مخابرات منطقه 
اصفهان، دیدار کرده و انتصاب وی را تبریک گفتند. 

در این دیدار، کارکنان مخابرات خمینی شــهر با ارائه گزارشی از وضعیت فعلی و 
چالش های پیش روی خود، ابراز امیدواری کردند که با حضور ایشان، روند توسعه 

و ارتقاء کیفیت خدمات مخابراتی در این شهرستان تسریع یابد.
فارقلیطیان نیز در سخنانی کوتاه، از حمایت و استقبال گرم کارکنان تشکر کرد و بر 

اهمیت تعامل و همکاری میان تمامی همکاران تأکید کرد.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اصفهان گفت: یکی از چالش های 
مهم استان، نادیده گرفتن و نبود فضای آموزشی در محدوده  پروژه های مسکن 

مهر و سایر انبوه سازی هاست.
به گزارش ایرنا، ناصر فتحی در نشستی با عنوان »طرح ملی نهضت عدالت در 
فضاهای آموزشی و پرورشی با مشارکت مردم« در دانشگاه آزاد اصفهان افزود: 
این در حالیست که در قانون شوراهای آموزش و پرورش تاکید شده که تامین 
نکردن فضای آموزشی در مناطق انبوه ساز تخلف است و باید این تخلفات بدون 

نوبت رسیدگی شود.
وی تاکید کرد: سازمان های راه و شهرسازی، بنیاد مسکن و دیگر نهادها نباید 
پروانه ساخت و پایان کار برای انبوه سازانی که به مساله تامین فضای آموزشی 

توجهی ندارند پیش از استعلام از ادارات کل نوسازی مدارس صادر کنند.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اصفهان افزود: انتقال دانش آموزان 
از محدوده های مسکن مهر به داخل شهرها، کار سختی است بر این اساس باید 

ساخت فضاهای آموزشی در این مناطق مورد توجه ویژه قرار بگیرد.
وی با بیان اینکه اکنون در اســتان »مدارس کانکســی« بالای 10 نفر و سرانه 
فضای آموزشی کمتر از سه مترمربع وجود ندارد، گفت: با این وجود باید برای 
کاهش ظرفیت تراکم بالای 35 نفر در کلاس های درس استان چاره اندیشی 

شود.
فتحی افزود: یکی از راهکارهای کاهش ایــن تراکم، مدیریت توزیع جمعیت 
دانش آموزی، فضا و اســتفاده از فضاهای مازاد مدارس از طریق جابه جایی 

کلاس ها و در نهایت توسعه فضاهای آموزشی و ساخت مدرسه است.
وی همچنین بر ضرورت تکمیل پروژه های نیمه تمام بالای 50 درصد پیشرفت 
تا پایان شهریور ســال آینده تاکید کرد و گفت:اکنون چهار تا پنج هزار کلاس 
درس تخریبی یا نامقاوم در استان وجود دارد که برخی از آنها تخلیه شده است 
و باید هرچه سریعتر با تکمیل پروژه های نیمه تمام برای آنها چاره اندیشی شود.

وی با بیان ظرفیت بالقوه و بالفعل خیرین مدرسه ســاز اســتان گفت: باید با 
مشارکت خیرین و مسوولان مشــکل فضاهای آموزشی و تجهیزات مدارس 

استان مرتفع شود.
مدیرکل آمــوزش و پرورش اصفهان نیز گفت: یکی از مشــکلات شــوراهای 
آموزش و پرروش کاهش چشــمگیر میزان اجرای بند ســه ماده 13 قانون 
شوراهای آموزشی و پرورش مبنی بر اختصاص سهم سه درصدی شهرداری ها 
از محل عوارض صدور پروانه  ســاخت، تفکیک زمین ها و پذیره نوســازی به 

آموزش و پرورش است.
محمدرضا نظریان افزود: بنا به تاکید استاندار اصفهان باید این سهم اجرایی 
شود و با نگاه مثبت به توســعه اقتصادی استان که بسترســاز آن آموزش و 
پرورش است در راســتای ســاخت فضاهای آموزشــی، ترمیم و نوسازی و 

تجهیزات آموزشی استفاده شود.
وی همچنین با اشاره به برگزاری 317 جلسه شــورای آموزشی و پرروش در 

سال گذشته بر اجرای مصوبات تاکید کرد.
به گزارش ایرنا، طرح »نهضت توسعه و عدالت در فضاهای آموزشی و پرورشی 
با مشــارکت مردمی« در هفت بند از جمله موضوع مدارس کانسکی، سنگی، 
مدارس مناطق دارای سرانه فضای آموزشی آن کمتر از سه متر، مدارس دارای 
کلاس هایی با تراکم بالای 35 نفر، ساخت فضای آموزشی در محدوده مسکن 
مهر و نهضت ملی مســکن و تکمیل پروژه های نیمه تمام است که بتازگی در 

شورای عالی آموزش و پرروش تصویب و به استان ها ابلاغ شده است.

نمایش »سکوتِ وقتِ تماشای فلامینگوهای بهاری« به نویسندگی و کارگردانی 
محمدرضا رهبری از یکم تا سی ام بهمن  در اصفهان به روی صحنه می رود.

ناصر طالبی طادی، ســوده امیرخانی، مهربانو رهبری و آوینا خدایی فر در این 
نمایش ایفای نقش می کنند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، تهیه کننده این نمایش روز شنبه در جمع خبرنگاران گفت: 
دلیل برگزاری این نمایش در اصفهان، وجود زاینده رود بویژه تالاب خشک شده 

»گاوخونی« بعنوان دغدغه ای همگانی است.
محمدرضا رهبری افزود: تالاب بین المللی گاوخونی در صورتیکه مورد توجه قرار 

گیرد، می تواند نجاتبخش شهر اصفهان باشد.
وی ادامه داد: با توجه به احتمال حذف تالاب گاوخونی از فهرســت تالاب های 
کشور، برنامه آموزشی برای آگاهی سازی در شهر ورزنه شروع و مقرر شده است 

که در این زمینه از هنر تئاتر بعنوان یک ابزار و رسانه اجتماعی استفاده شود.
رهبری با بیان اینکه هنر تئاتر بیش از سایر هنرها می تواند به بهبود زندگی انسانها 
کمک کند خاطرنشان کرد: به همین دلیل برنامه ظرفیت سازی و آگاهی رسانی با 
هدف مشارکت ذینفعان در راه حفاظت، احیا و بهره برداری پایدار از تالاب گاوخونی 

در شهر تالابی ورزنه برگزار شد.
وی با بیان اینکه ورزنه را باید بیش از هر چیز دیگر، یک شهر تالابی بدانیم، بیان 

کرد: تالابی بودن یک مزیت برای شهر ورزنه محسوب می شود.
نویسنده و کارگردان این نمایش افزود: همه عوامل تولید و بازیگران این نمایش 
بر اساس مسوولیت اجتماعی خود، فعالیت و بازی در این اثر هنری را پذیرفتند 

و وارد میدان شدند.
وی با اشاره به اجرای نخست این نمایش در شــهر ورزنه اظهار کرد: با توجه به 
موضوع زاینده رود و تالاب گاوخونی، بهترین اجرا می توانست نزدیک محل تالاب 

و در مجاورت زاینده رود برگزار شود.

رهبری گفت: نمایش باید بتواند با مخاطب خود ارتباط و تعامل موثری برقرار کند 
و به همین دلیل در اجرا هم شیوه تعاملی را پیش گرفتیم.

به گفته وی، برای اطمینــان از محتوای علمی و رفع هرگونــه ایراد احتمالی، از 
مشورت صاحبنظرانی از جمله امیر فرح نسب اســتاد دانشگاه و فعال محیط 
زیســت و محمد کوشافر از اســاتید دانشــگاه و فعال محیط زیست و رییس 

پژوهشکده آب اصفهان استفاده شد.
وی ادامه داد: این نمایش با حمایت حوزه هنری استان و شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان در خیابان آبشار، حدفاصل پل بزرگمهر و خواجو »خانه هنرمندان« 

به روی صحنه خواهد رفت.
رهبری خاطرنشان کرد: نمایش »سکوت وقت تماشای فلامینگوهای بهاری« 
از روز دوشنبه یکم تا سه شنبه سی ام بهمن ماه جز روزهای ششم و هفتم بهمن 
اجرا خواهد شد و بلیت  این نمایش نیز از طریق سایت »گیشه هشت« یا بصورت 

حضوری، پیش از اجرا به فروش خواهد رسید.

بازگشــت معتادان به جامعــه و خانواده، با ارائــه خدمات درمانی، 
روان شناســی و مهارت آموزی، فرصتی دوباره برای بازسازی زندگی 
ســالم و احیای روابط اجتماعی اســت. مرکز کرامت در اصفهان به 

عنوان نمادی از همبستگی اجتماعی در این راستا فعالیت می کند.
به گزارش خبرگــزاری فارس از اصفهان، اعتیاد بــه مواد مخدر یکی 
از معضلات جدی اجتماعی اســت که به طور گســترده ای بر زندگی 
فردی و اجتماعی افراد تأثیر می گذارد. این مشکل نه تنها آسیب های 
جسمی و روانی بسیاری برای فرد به همراه دارد، بلکه روابط اجتماعی 
و خانوادگی او را نیز تخریب می کند. برای حــل این معضل، نیاز به 
ایجاد مراکز درمانی و حمایتی است که بتوانند به بهبود وضعیت این 
افراد کمک کرده و آنها را به زندگی سالم بازگردانند. یکی از این مراکز، 
مرکز درمانی کرامت در استان اصفهان اســت که به ارائه خدمات به 

معتادان متجاهر اختصاص دارد.
علی رجبــی، مدیر مرکز کرامــت در گفت وگو با خبرنــگار فارس در 
اصفهان اظهار داشــت: این مرکز به منظور پیگیــری و کمک به حل 
معضل اعتیاد، که یکی از بزرگترین چالش های اجتماعی روز به شمار 
می رود، راه اندازی شده است. وی افزود: این مرکز در استان اصفهان 
به ارائه خدمات به معتادان متجاهر اختصاص دارد و در حال حاضر 

حدود 500 نفر در این مرکز تحت درمان قرار دارند.
مدیر مرکز درمانی کرامت با اشــاره به اینکه پیش بینی شــده تعداد 
بیماران به 700 نفر برسد، اظهار داشت: این افراد عمدتاً کسانی هستند 
که به دلیل اعتیاد شــدید از خانواده های خود جدا شده اند و نیاز به 

حمایت و درمان دارند.
وی افــزود: در این مرکز تیمی متشــکل از 5 پزشــک متخصص و 
عمومی، 12 پرستار، روانشــناس و مددکار اجتماعی مشغول به کار 

هستند و تلاش می کنند تا این بیماران را از دام اعتیاد نجات دهند.
رجبی به برنامه هــای معنوی و فرهنگــی که برای بیمــاران برگزار 
می شود، اشــاره کرد و گفت: نماز جماعت، برگزاری اعیاد مذهبی و 
گفت وگوهای مشاوره ای از جمله فعالیت هایی است که برای ارتقای 

روحیه و آگاهی بیماران انجام می دهیم.
مدیــر مرکز کرامــت گفــت: کارگاه هــای زودبازده بــرای آموزش 

مهارت های شغلی راه اندازی شده اســت تا بیماران پس از ترخیص 
بتوانند وارد بازار کار شوند.

وی به اهمیت صیانت از بیماران پس از ترخیص اشــاره کرد و ادامه 
داد: ما برنامه های مســتمری برای حمایت از این افراد داریم تا از 
بازگشت آن ها به اعتیاد جلوگیری کنیم، در حال حاضر، بین 30 تا 50 

نفر به صورت ماهانه از این مرکز مرخص می شوند.
رجبی ضمن دعــوت از خیران و نیکــوکاران برای ارتقای ســلامت 
اجتماعــی افــزود: این مرکز بــا هدف ایجــاد جامعه ای ســالم و 
بازگرداندن معتادان به آغــوش گرم خانواده هــا فعالیت می کند و 
امیدوار اســت با حمایت های اجتماعی، بتواند قدم های موثری در 

این راستا بردارد.
این مرکز درمانی با ارائــه خدمات درمانی و حمایتــی به معتادین 
متجاهر، گامی مهم در راستای بازگشت این افراد به زندگی سالم و 
بازسازی روابط خانوادگی برداشته است. این مرکز نه تنها به درمان 
جســمی بیماران می پردازد، بلکه با توجه بــه برنامه های فرهنگی، 
معنوی و مهارت آموزی، به ارتقای روحیه و ایجاد فرصت های شغلی 
برای آنان کمک می کند. با حمایت هــای اجتماعی و همکاری های 
نیکوکارانه، می توان به ایجاد جامعه ای سالم تر و بازگشت افراد معتاد 

به آغوش خانواده ها امیدوار بود.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان با اشاره به نصب انشعاب آب و فاضلاب 402 
واحد مسکونی در طرح نهضت ملی مسکن فولادشهر گفت: تا دهه فجر امسال 

زمینه نصب انشعاب 800 واحد مسکونی دیگر فراهم می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، ناصر اکبری در نشســت مشترک با مدیرعامل شرکت 
عمران فولادشهر که به منظور بررسی تفاهم نامه همکاری در زمینه زیرساخت های 

آب و فاضلاب انجام شد، اظهار کرد: ایجاد زیرساخت های لازم برای تأمین آب 
شرب و دفع بهداشتی فاضلاب واحدهای نهضت ملی مسکن ضروری است.

وی خاطرنشان کرد: تاکنون انشعاب آب و فاضلاب 402 واحد مسکونی طرح 
نهضت ملی مسکن در فولادشهر نصب شده و پیش بینی می شود تا دهه فجر 
امسال زمینه نصب انشعابات نزدیک به 800 واحد مسکونی دیگر نیز فراهم شود.

اکبری با اشــاره به اجرای زیرســاخت های خدمات آب و فاضلاب در کمترین 
زمان تصریح کرد: در چند ماه اخیر به رغم مشکلات مالی، با اجرای بیش از هفت 
کیلومتر شــبکه آب و فاضلاب، زمینه برخورداری متقاضیان طرح نهضت ملی 

مسکن فولادشهر از خدمات شرکت آبفا فراهم شده است.
مدیرعامل شرکت عمران فولادشهر نیز ابراز امیدواری کرد با انعقاد این تفاهم نامه، 
عملیات احداث زیرساخت های آب و فاضلاب واحدهای باقی مانده طرح ملی 

مسکن در این شهر سرعت گیرد.
به گزارش مهر، »نهضت ملی مسکن« طرح دولت سیزدهم برای خانه دار کردن 
مردم به شــمار می رود که در آن سهم فولادشهر ســاخت 13 هزار و 288 واحد 

اعلام شده است.

مدیر مرکز درمانی کرامت اصفهان مطرح کرد:

کرامت؛ فرصتی برای بازگشت ماهانه 30 معتاد بهبودیافته به جامعه

انشعاب آب و فاضلاب ۴0۲ واحد در طرح نهضت ملی مسکن فولادشهر نصب شد

همکاری شرکت پالایش نفت اصفهان با شرکت های دانش بنیان درتسریع پروژه های 
کلیدی این شرکت موثر است

رییس شبکه دامپزشکی شهرستان نجف آباد خبرداد؛

ممیزی بیش از ۱۸0 خودروی حمل فرآورده های خام دامی در شهرستان نجف آباد

دیدار پرسنل مخابرات خمینی شهر با مدیر جدید مخابرات منطقه اصفهان

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اصفهان:

محدوده های انبوه ساز اصفهان از داشتن مدرسه محرومند

نمایش »سکوت وقت تماشای فلامینگوهای بهاری« در اصفهان به روی صحنه می رود
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